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Doslovný prepis zvukového záznamu zo 

zasadnutia Mestského zastupiteľstva v 

Rožňave dňa 29. 06. 2023 
 

 

 

p. primátor Michal Domik 

Vážení páni poslanci MZ, vážení prítomní. Podľa § 12 Zákona Slovenskej národnej rady č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov otváram siedme zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave. Vítam poslancov mestského zastupiteľstva, zástupcu 

primátora mesta, pani hlavnú kontrolórku mesta, náčelníka mestskej polície, hlavného 

architektka a urbanistu mesta Rožňava, riaditeľov príspevkových organizácií, konateľov 

obchodných spoločností, vedúcich odborov mestského úradu a samozrejme všetkých 

prítomných.  

Konštatujem, že poslanci na mes...mestského zastupiteľstva boli na zasadnutie písomne a včas 

pozvaní. Z celkového počtu poslancov 13 poslancov je prítomných 8, teda MZ je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa. Svoju neúčasť ospravedlnili pán poslanec Demény, pán poslanec Dávid, 

a taktiež pán poslanec Beke sa ospravedlnil, že bude trošku meškať. Vítam medzi nami aj pána 

poslanca Kuhna. Za overovateľov zápisnice menujem poslancov pána Kobezdu a pána poslanca 

Bolačeka.  

 

V súlade s rokovacím poriadkom: „overovatelia dozerajú na správnosť a úplnosť zápisnice zo 

zasadnutia mestského zastupiteľstva, ďalej dozerajú na hlasovanie. Povinnosťou 

predsedajúceho je zistiť a v úvode rokovania oznámiť, či bola zápisnica z predchádzajúceho 

zasadnutia overená, či boli vznesené námietky, pripomienky a podobne. Ak neboli námietky 

podané, pokladá sa za schválenú, pokiaľ námietky boli podané rozhodne o nich mestské 

zastupiteľstvo hlasovaním po vyjadrení a prednesení overovateľmi. Oznamujem, že doslovný 

prepis zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Rožňave zo dňa 11. 05. 2023 bol vyhotovený 

a overovateľmi podpísaný. 

 

Vážení poslanci predkladám na schválenie návrh programu rokovania tak, ako je uvedený 

v pozvánke, čiže napríklad sa hlasuje o bodoch návrhu programu zverejneného na úradnej 

tabuli a webovom sídle mesta v súlade s novelou zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších zmien a doplnkov. Takže dávam hlasovať o programe, ktorý bol vám 

zverejnený a ktorý vám bol zaslaný. Nech sa páči hlasujte. Ďakujem. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov.  

 

Páni poslanci má niekto návrh na zmenu rokovania? Nie. Ďakujem. 

 

Vážení občania. V súlade s rokovacím poriadkom Mestského zastupiteľstva v Rožňave občania 

mesta a ďalšie osoby majú právo vyjadriť svoj názor v bode 1 v rozprave k prerokovanému 

materiálu. Predsedajúci im udelí slovo a po tom, čo v diskusii vystúpili všetci prihlásení 

poslanci. K danému bodu je možné v rozprave vystúpiť aj viac krát a vystúpenie môže trvať 

najdlhšie 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže predsedajúci tento časový limit predĺžiť, 

ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina prítomných poslancov.  

V 2. bode Otázky a podnety občanov ak chcú vystúpiť k problematike, ktorá nie je predmetom 

rokovania, časový rozsah nesmie presiahnuť dĺžku 5 minút. V odôvodnených prípadoch môže 

byť tento časový limit predsedajúcim predĺžený, ak sa na tom uznesie nadpolovičná väčšina 
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prítomných poslancov. Do programu rokovania sa zaraďuje hneď po otvorení zasadnutia MZ a 

trvá najdlhšie 30 minút. Na návrh poslanca môže byť tento limit predĺžený ak sa na tom uznesie 

nadpolovičná väčšina prítomných poslancov. 

Občania maďarskej národnosti a inej národnosti majú právo hovoriť na zasadnutí mestského 

zastupiteľstva svojim materinským jazykom. Mestský úrad zabezpečí preklad vystúpenia do 

slovenského jazyka priamo na zasadnutí MZ v súlade so zákonom NR SR č. 184/1999 Z. z. o 

používaní jazykov národnostných menšín v znení zmien a doplnkov.  

 

Vážení poslanci v súlade s § 9 ods. 2 rokovacieho poriadku „poslanec sa považuje za 

prítomného na rokovaní vtedy, keď je prítomný v rokovacej miestnosti a zároveň má vloženú 

čipovú identifikačnú kartu v elektronickom hlasovacom zariadení.“ Žiadam Vás, aby ste pred 

opustením rokovacej miestnosti počas rokovania čipovú identifikačnú kartu vybrali z 

hlasovacieho zariadenia.  

V prípade pochybností dodržiavania rokovacieho poriadku prosím poslancov o promptné 

riešenie. 

 

V súlade s Rokovacím poriadkom MZ v Rožňave začíname bodom  č. 2, ktorým sú Otázky a 

podnety občanov 

Prosím občanov, aby vystúpili po jednom a aby sa predstavili. Nech sa páči. 

 

Občan mesta 

Dobrý deň prajem. Volám sa Hronec Július. Chcel by som hlavne k tej problematike, tej 

výstavbe chodníkov na Juhu. Na začiatok chcem podotknúť, že nie je to útok na vedenie mesta, 

jak si to niekto zle vysvetľuje, lebo iste s niektorými som o tom už hovoril. Ja len poukázať na 

tú firmu, ktorá to robí, že robí to nekvalitne, nedodržiava normy a keď som ich upozorňoval 

ešte to zle zobrali. A ja som pritom len pekne im chcel vysvetliť. No, kde by som začal. Našiel 

som si tú firmu Mulldex v obchodnom, ktorá to vyhrala. Neviem, nechcem sa tým zaoberať 

ďalej, ale tá firma tam zatiaľ vlastnými pracovníkmi nezrobila nič. Dáva to cudzím. To mi tak 

pripadá, keď vyhrám dajakú súťaž, dačo robím aj ja isteže niektoré veci. Začnem od tých 13-

stok. Začali tam klásť obrubník. Ja som pátral po tom, tam údajne projektová dokumentácia 

neexistuje. Aspoň tak mi bolo povedané. Podľa mňa to patrí do kategórie veľkých opráv, lebo 

sa tam robia aj obrubníky, hej robí sa nový kryt. Pri 13-stkach, pán primátor  tam bol, sme sa 

stretli, keď začali tie obrubníky dali nad chodník. Obrubníky môžem dať nad chodník, keď 

mám vyriešené odvodnenie chodníka. Samozrejme tam je ten rigol, ktorý odvádza vodu a oni 

uzavreli prístup vody do toho odvodňovacieho rigolu. Ten rig.. tá voda ostala na ceste, zrobili 

tam konečnú úpravu. Čo z toho vzniklo, jedne veľké mláky, keď prší. Najprv mi bolo povedané, 

že stojí tam voda. Tá voda tam stojí. Voda je na chodníku všade, keď prší, ale odteká keď je 

sklon. Je jedna norma, ktorá sa zaoberá čisto výstavbou chodníkov. Minimálny spád chodníka 

priečny je 2%, čiže 1 ku 50. Tam to nie je vôbec dodržané. Tam je skôr dostredný spád chodníka 

a ešte je uzavretý obrubami. Tam je hotová úprava. Neviem, jak to chcete riešiť, tam je ten 

detský lekár, tam prejde spústu ľudí denne. Všetky mláky budú obchádzať a neviem, čo tam 

bude v zime. No to by bolo po prvé. Potom ďalej ten chodník Edelényska 10 až 24 je široký 4 

m. Bolo povedané, že je zbytočne široký. Nie je zbytočne široký, lebo sa to budovalo ako 

prístupová komunikácia pre záchranné zložky. Tak to bolo v projekte, tak je to vedené, tak to 

bolo vedené. Začali tam dávať obruby. Všade pekne starý stav bol pekné oblúky. Začali tam 

dávať z metrových obrúb a lomia to. Je jedna, jeden manuál pre tieto chodníky, kde je to presne 

napísané aké polomery majú byť, má to byť krásny oblúk, aby tie záchranné zložky, tie vozidlá 

tam vedeli vytočiť hej, samozrejme tam nevytočia. To všetko existuje. Projektanti to vedia. 

Tam keď bol, neviem bol aj pán Drengubiak, pán primátor, vtedy sa hovorilo, že od blokov tie 

obruby sa dajú hrubšie. Sa tam dal aj nový obrubník 10-ka, lebo budú 6 cm nad terénom, nad 
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chodníkom. Z druhej strany bude zarovno s chodníkom obrubník, dá sa ten parkový obrubník -

ka. No lenže čo sa stalo. Keď som ich upozorňoval pekne, že zle to majú, že nemajú ten priečny 

spád dodržaný, no samozrejme nikto to nebral na vedomie. Ja som si požičal nivelák, ja som to 

zmeral. Na jednom mieste na 120 m úseku v jednom profile je dobre, kde je 12%, kde je 12 cm 

prevýšenie medzi obrubami, ale ďalej už je 5 cm, čo nevychádza ani na 1% spád, hej horko 

ťažko na 1%-tný a všade to kolíše. Na jednom mieste bola 0. Zase nám tam voda bude stáť. 

Ten chodník slúžil verejnosti 40 rokov. Dosadal postupne hej, lebo tak to bolo robené niekedy, 

neboli také vibračné valce. Robí sa tam veľká oprava, tak samozrejme tie priečne sklony treba 

dodržať. Lenže keď oni, základ je obruby, to je výška, aby sa chodník mohol ťahať. Keď už tie 

obruby sú zle, tak potom jak môžu dodržať ten, dajú ten asfalt hej. Keď som upozorňoval ja 

som to zmeral, ja som tu aj dal na MsÚ pani si to aj vyfotila, čo som zmeral. Mám ten papier. 

Nikto nemá záujem. Takto poviem. Ja vo vlastnom záujme, lebo tam bývam, ja by som to bol 

pomeral, bol by som tam dal výšky, lenže nikto nemal záujem ďalej. To tak brali ako nech si 

kecá hej aj tak karavana ide ďalej jak sa povie. Také zase ďalšie. Bol tam pán Drengubiak aj 

s pani vedúcou odboru. Jasne im povedali, tam som bol pri nich, že jak majú tie rampy zrobiť 

pred vchodom pre kočíky hej. Samozrejme porobili rampy úplne inak, nerozumeli, keď 

nerozumiem, sa spýtam ešte raz. Potom to búrali, ľudia sa už z toho smejú, museli to vybúrať. 

Teraz zase pokus, neviem čo zrobia lebo zatiaľ je to rozbúrané. Ten chodník v krásnej priamke 

bola tá strana od vozovky, od cesty. Kde ide odbočka dole ku hlavnej ceste 10 cm tu vpchaté, 

10 cm na druhú stranu. Tam nie je priamka. Každý úsek medzi chodníky má iný smer. To 

vizuálne keď sa na to pozrie, ľudia sa z toho smejú. Takže neviem no jak to budete kolaudovať, 

keď jasne normy hovoria. Normy sú záväzné. Podľa vyjadrenia zástupcu firmy Mulldex, 

stavbyvedúci, alebo kto tam chodí, normy sú len informatívne. Tak potom čo to je za firma 

potom. Načo sa vydávajú tie normy, keď ich nedodržujú. Ja viem, že normy sú ťažko prístupné 

na internete. Musí to mať zaplatené hej, aby sa dostal. Ale ja som 40 rokov robil v tomto obore. 

Presne v tomto. Sme stavali komunikácie. To tak isto patrí medzi komunikácie pre peších. 

Hovorím tá norma a ešte to upravuje vyhláška 532/2002. Vôbec tam nie sú dodržané tie veci. 

Dalo sa to riešiť zavčasu. Čo sa zrobí, keď sa bude kolaudovať, čo budú búrať ten chodník, 

alebo ostane zdeformovaný? To sú veľké peniaze. To sú fakticky vyhodené peniaze, keď nám 

tam zase mláky budú stáť. Tieto obrubníky, dali sa tam tie drahšie obrubníky, čo som hovoril, 

že budú 6 cm vyššie. Zhruba za 2-násobnú cenu. Ten parkový stojí tam okolo 5 eur keď si 

pozrieme ceny, ten stojí skoro 9 eur hej. Tam sú ceny. Načo sa dal ten hrubý obrubník, keď 

teraz bude fakticky celý zakrytý v zemi. Preto sa dával, jak pán primátor povedal, že bude 6 cm 

nad. Lenže oni to nedodržia. Keď chcú dodržať spády, musia ísť až nad obrubník. Je tam 

predražený obrubník tým pádom. To by bol, ďalej nechcem o tom, lebo nikto so mnou. Začali 

dávať asfalt pri 13-stkach. Je tam v položke ten spojovací postrek. Je tam betón. Ten asfalt sa 

nespojí s betónom. Zato tam bol ten spojovací postrek. Mám aj fotky. 70% postriekali s autom 

hej, tam to neviem, či sa to prilepí či nie hej. Ten postrek nebol na celej ploche daný. Ešte bolo 

jak je spád chodníka, kde je už hotové, tam kde tie obruby sú už dole. Vždy sme praktizovali, 

že aspoň 5 mm ideme nad obrubník, aby voda stiekla z chodníka. Oni išli 1,5 cm až 2 cm pod 

obrubník, že tá voda ostáva v chodníku a steká po chodníku. Zabránili toku tej vody. Nikto si 

z toho nerobí nič, lebo tak to je ďalej hej, tie krivé obrubníky hej a zalamované obrubníky. To 

je zhruba teraz robia tie schody, neviem jak bude, lebo údajne, že prídu s betónom vyrovnávať 

ten profil, tak by bolo aspoň, tí ľudia povedali, že vyleje sa tam betón, aby sa vyrovnal ten 

profil. Prídu nad obruby, ten tretí schod im nevyjde. Dali tam 8 cm stupne. Bol by som rád, 

keby im vyšiel, lebo aj na schodištia sú normy, že dali tam 8 cm, dali 8 dobre. Ale v schodišti 

každý stupeň má mať rovnakú výšku. Nesmie ani jeden stupeň byť väčší, alebo menší. Dúfajme, 

že sa trafia. Takže to by bolo k tomu zhruba, hej lebo uvidíme. Už potom bude pozde, keď bude 

všetko hotové, keď sa to nerieši teraz. Už potom čo budú búrať. Už to nikto búrať nebude. Dalo 

sa to hneď zachytiť v počiatkoch, lenže keď som pátral, keď tam bol stavebný dozor, tak si to 
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každý prehadzoval medzi sebou a som sa podnes nedopátral. To nie len ja, ale sú ľudia, ktorí 

tam bývajú. To všetci na to poukazujú. Máme tu aj poslancov za ob..obvod č. 2 hej, neviem, či 

vedia o tom, či sa vôbec zaujímajú, no ale no. Takže to by bolo k tomu. A ešte by som chcel, 

nechcem sa teraz rozširovať o tom parkovaní, bolo dosť tam to. Len jedno by ma zaujímalo tam 

pri 13-tkach jak je to parkovisko nad 13-tkami v tom oblúku tam sa objavila možno pred rokom 

jedna tabuľa, jedno parkovacie miesto, kde je zákaz zastavenia a pod tým je vyhradené 

parkovanie. Neviem, čo to je. Teraz sa objavili ďalšie 2 tabule, čo pre tých telesne postihnutých 

tam jasne modrá tabuľa, parkovisko, číslo parkovacieho preukazu toto to je podľa vyhlášky. Čo 

sú tie 3 tabule tam, zákaz zastavenia, vyhradené parkovanie. Pre koho to je. Nedá sa 

identifikovať. Beztak je problém na juhu s parkovaním hej, teraz sa to rieši a tam sa objavia 3 

tabule. Nikto nevie, komu to patrí, kto to komu pridelil, jak sa to dá skontrolovať, keď tam príde 

MsP a nevie ani komu to patrí hej, lebo tam je číslo parkovacieho preukazu. Takže to by bolo 

asi k tomu všetko. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak keď môžem reagovať. Bo samozrejme sme sa zaoberali vašim podnetom 

a pravidelným podnetom na denne báze, lebo na dennej báze ste tam pri týchto pracovníkoch 

a kontrolujete. To nás viedlo k tomu, že vám aj ponúkli stavebný dozor, možnosť 4 eurá si 

zarobiť. Poďte ako stavebný dozor dozorovať to, aby to bolo tak, ako si to vy predstavujete. 

Ale jednu dôležitú vec sa vás zas musím, musím vám to pripomenúť, my nebudujeme nové 

chodníky, my ich opravujeme. Takže nemôžete sa opierať o normy. Tie firmy nevedia robiť 

sklony, ktoré vlastne pred 40-timi rokmi niekto pokazil a samozrejme počas tých 40-tich rokov, 

ako vy ste tu aj spomínali, vlastne ten spodok kolísal, prepadol sa tam. Áno niekde vedia doliať 

betón, čo sa deje, sú prepadliská, lejú betón. Ale celkovo 2%-tný sklon pri týchto chodníkoch 

je nemožné. To nám dáte za pravdu. Keby sme chceli 2%-tný sklon dodržať, to čo aj my, aj so 

zástupcom sme tam boli, povedali, že je to nemožné. Radšej sa vzdajú týchto prác, lebo potom 

nech dáme novú súťaž a treba vybúrať 15 cm povrch betónu a urobia úplne nové lôžko a to 

bude potom podliehať aj stavebnému povoleniu, lebo urobíme úplne nový chodník. 

Momentálne chodníky opravujeme. Je zarážajúce, akože je to pekné, že 40 rokov ste dobre 

spomenul, že sa tam nič nerobilo. Teraz sa tam opravujú chodníky a ja naschvál som nechal 

jeden chodník ako sa to robilo predtým. Takže na konci svojej ulici si môžete pozrieť ako sa 

urobili schodiská, ako sa urobil výstupy pre vozíčkarov, ako sa asfaltovalo, ako sa tieto 

podzemné práce realizovali. Môžete si a viete dobre, že je to tam. A každého poprosím 

poslanca, aby prišli pozrieť, ako sa to robilo predtým, ako sa to robí teraz. Takže aby sme videli, 

že chceme minimálne zato sú obrubníky, aby sa pod, pod ten asfalt nedostala voda a o 5 rokov 

môžeme zas tie chodníky opravovať. Ale tieto chodníky vydržia nám minimálne 15, 20 rokov. 

Aby sme nerobili každé 5 roky nový asfalt. Len hodíme tam asfalt, aby ľudia boli spokojní, že 

ten kočík potom už nehrkoce. Takže a už sú spokojní, zalepili sme im oči. Presne, zato hovorím, 

že opierate sa o normu a my len opravujeme. Opravujú sa tie chodníky a je tam stavebný dozor 

a je tam tak isto stavbyvedúci, ktorý dozerá na túto firmu. Takže my sme tam pravidelne, 

chodíme kontrolovať a treba to vážne porovnať ako sa to robilo, ako sa to robí teraz. 

Kolaudovať, žiadna kolaudácia, lebo je to oprava. Zas hovorím, že kto to bude kolaudovať, 

nebude sa, bude sa preberať ten chodník. Ale kolaudovať nie, lebo zase je to len oprava a nie 

je to stavba. To asi sám viete, že kolauduje sa novostavba. Na to už potrebujeme aj stavebné 

povolenie. 75, 70%-tný postrek, áno máte pravdu akurát to bolo pred mojím blokom. Ja by som 

dal vám otázku ako mali ľudia, keď postriekate celý povrch betónu asfaltom, ako majú ľudia 

vojsť potom do svojho obydlia, lebo vlastne vynechali pás, aby ľudia sa vedeli dostať, aby 

nepošliapali, aby neodniesli asfalt dnuka do obydlia. Takže mali sme cestičku urobenú a presne 

po tej cestičke, keď sa to asfaltovalo tak tam dostriekali. Aby sme na niektoré, ešte pozriem. 

Projektová dokumentácia, takže projektová dokumentácia nebola žiadna. Opravuje sa bežne 
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ako vyzerá, áno je to veľká oprava ako ste videli. Je to veľká oprava, ale projektová 

dokumentácia ku oprave chodníkov neexistuje. Robí sa to...aha presne výšky, len sa kopírujú 

tie výšky, ktoré už existujú. Neviem tam žiadne, tam kde, niekde stojí veľmi, veľmi voda tak 

sa tam doleje betón, viac asfaltu, ale aj tak nevedia mnohokrát ten 2%-tný sklon opraviť. Aká, 

aká je rozdiel medzi tým, čo predtým sa robilo a teraz hej. Je tam hrubší asfalt, sú tam 

opravujeme aj schody, budujeme tam nové lavičky, obrubníky, nájazd pre vozíčkarov a kočíky, 

to by ani nemalo byť v našej kompetencii. Viete dobre že to, to by si mohli tak isto aj bytová 

jednotka opraviť zo svojho fondu, bytového fondu, ktorí vkladajú. A my to urobíme, lebo áno 

mám to v sebe, nechcem, že urobíme niečo a popri tom tá ďalšia fáza to bude vyzerať škaredo. 

Tak sme si povedali, že keď už urobíme niekde niečo, tak nech to stojí za to, aby ten rozdiel 

bol markantný a obrovský. Takže robíme to tak, že celú tú časť budujeme tak, aby ste sa tam 

cítili dobre. Budete tam mať nové lavičky, budete tam mať nové schody, budete tam mať nové 

výjazdy pre vozíčkarov a kočíky, budete mať tam chodníky s hrubším asfaltom, kvalitným 

asfaltom. Nie len centimeter, nie len 2 centimetre. To môžete uznať, že je tam veľa centimetrov 

asfaltu sa dáva. Rampy. Parkovanie. Tie značky, áno máte pravdu, majú aj, musím teraz sa 

zastať pána náčelníka. Majú veľké problémy s tými značkami. Áno. Nevedia identi... oni sami 

nevedia identifikovať, kto tam má parkovať. Bohužiaľ nový zákon vyšiel a takýto, takto to naši 

poslanci NR SR schválili, že nevieme ani identifikovať. Je tam nová značka zákaz státia a ten 

človek, ktorý tam si ju vybudoval, dal vybudovať tak vlastne pozerá dole a volá MsP, že a príde 

MsP a teraz, ktoré vlastne. Hej. Takže úplne taký chaos vznikol, keď je vlastne nekvalitný 

zákon schválený a rýchlo schválený, tak presne toto nám vzniklo momentálne na juhu, že zákaz 

státia a máme tam už 3 značky a nevieme identifikovať, že to pre ktorého ŤZP-čkara je toto 

miesto dané. Takže ešte sme rozmýšľali, že dáme tam tú značku hej a dopravný inšpektorát 

nám povedal, že nesmieme. Nesmieme dať identifikovať značkou. Aby sa konalo logicky, ja 

hovorím, že pôjdem aj proti zákonu. Nehnevajte sa, keď v národnej rade vymysleli takýto hej 

a my máme z toho problémy, MsP má z toho problémy, susedské spory sa tam narúšajú kvôli 

tejto značke, lebo nevedia identifikovať a riešime to. Určite riešime a dali sme tak isto podnet 

na nápravu, aby bola možnosť to identifikovať to ŤZP parkovisko pre toho, že komu to patrí, 

aby tam nezastali ostatní. Lebo ešte aj medzi sebou si pomaličky zamenia. Určite dozeráme 

tam, aj pán zástupca, aj pani Nemeš tam chodia, tak isto pani Macková ako stavebný dozor. 

Len musím vás upozorniť vážne, je to len oprava. Nie je tam nová stavba. Oni môžu len 

kopírovať to čo bolo pôvodný stav s tým, že miesto toho, miesto toho aby to len zaliali dávajú 

aj obrubníky, aby to vyzeralo pekne a hlavne aby sa tá voda, najdôležitejšie je to, aby pod asfalt 

sa nedostala voda, aby ten asfalt potom v zime nezdvihol mráz. Takže snažíme sa v rámci 

možností urobiť. Ale kontrolujeme to bežne. Takže ja by som ešte dal možno slovo, ja len 

prebehnem, že čo všetko, či som na niečo... Tak z mojej strany asi to, čo som vedel odpovedať 

som odpovedal. Dám ešte pánovi zástupcovi, aj jeho, aby jeho názor sme počuli. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Dobrý deň prajem všetkým. Ja ešte len doplním ohľadom tých rámp, 

ktoré boli spomenuté. Áno rampy boli sme s tým nespokojní a ako ste sám uviedli rampy 

následne musia upraviť tak, ako na začiatku bolo povedané. Takže áno kontrolujeme to a keď 

to nebolo tak urobené, ako sme to v podstate od nich vyžadovali, tak sám vidíte, že už sa na 

tom pracuje, že to urobia, zosúladia s tým, ako sme sa dohodli. Boli ste tam vtedy. Čo sa týka 

značiek, doplním. Sú to značky, ktoré sú vydané povolenia zo strany mesta pre ŤZP, ktorí majú 

problém s mobilitou a orientáciou. Čiže aj toto je v podstate preverované. Lenže nová vyhláška 

o cestnej premávke hovorí, že tieto značky už takto majú pre vyhradené miesto ŤZP, ktoré je 

pre konkrétnu osobu vydané, že takto majú vyzerať. Tiež sa nám to nepáči, tiež je problém, ako 

hovoril pán primátor, s tou identifikáciou. Práve preto do budúcna možno uvažujeme aj s tým, 

že budeme na sídliskách dávať značky všeobecné pre ŤZP, aby naozaj nevznikal dojem, že tam 
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parkuje niekto konkrétny. Aj ohľadom tohto som včera dostal konkrétne jeden podnet, že na 

Kyjevskej bola ozn... osadená takáto značka a ľudia nevedia, pre koho je. Tieto značky sú 

v súlade s novou vyhláškou vydávané ŤZP, ktoré, ktorým to povolilo mesto, ale museli to 

riadne odôvodniť. Takže nie je to, že hocikto si to tam dá, ale naozaj sme to preverovali 

s komisiou, že kto vlastne má nárok na takúto značku. Na značku ŤZP. Čiže to, čo sme predtým 

mali, že bola značka ŤZP tá modrá aj s konkrétnym evidenčným číslom, alebo číslom preukazu, 

napriek tomu, že nám sa to nepáči, toto už je minulosťou a toto zákon zrušil. Čiže toto je nová 

forma označovania. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Dobré ráno všetkým. Ďakujem za slovo. No nepočúva sa to ľahko. Nie som oboznámený 

s detailmi tohto projektu, ale na prvé počutie a všetky tieto poznámky tuto pána občana zdajú 

ako veľmi relevantné a z môjho pohľadu, z toho, čo som teraz počul nejedná sa o efektívne 

míňanie peňazí keď, keď to neurobíme poriadne. Či hovoríme o oprave, alebo hovoríme o novej 

komunikácii. Každá, každá práca, ktorá sa robí by sa mala urobiť efektívne, mala by sa urobiť 

kvalitne, aby sme sa k tomu nemuseli vracať do budúcna, aby sme si nespôsobili nové 

problémy. Nepoznám detaily, čo sme vlastne obstarali, takže neviem sa ani vyjadriť k tomu. 

Možno táto firma naozaj robí všetko v súlade s tým, čo, čo bolo na papieri, takže k tomu ja 

nemôžem povedať nič. Možno naša chyba je, že na ten papier sme nedali niečo, niečo viacej,  

niečo lepšie. Na tomto mieste by som sa iba chcel spýtať, či sme pripravení na možné súdne 

spory, keď náhodou tam tá voda bude naozaj stáť, v zime zamrzne a môže dôjsť k rôznym 

zlomeninám občanov. Všade kde sa robí voda sa snažíme sa ju dostať preč z komunikácie. 

Neviem aký je reálny stav, opakujem, ale teraz z prvého počutia mi to príde tak, že sa môžeme 

pripraviť na nejaké problémy v tejto oblasti. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Keď môžem odpovedať, tak pred mojím blokom je to priamo. Ale po dajakých 15-

tich minútach už tá voda neb...bola prietrž mračien, samozrejme tá voda stála, ale po 15-tich 

minútach sa vlastne aj ten asfalt vstrebal všetko, tú vodu. Takže skontroloval ja som osobne, 

lebo aj mne to vadí, že je to pred tým. Rozmýšľali sme, že čo, či sa dá ešte dať jedna vrstva. 

Dali mi vysvetlenie áno dá sa, ale do 2 – 3 rokoch potom tá vrstva môže odpadnúť. To ako som 

hovoril, že dostane sa pod tú vrstvu voda, nadvihne to mráz. Oni kopírovali terén. Máme 

podložie už máme dané, hej, a oni ešte trošku tam pridávali, ale nedá sa stále dať viac a viac 

hej, lebo to nevedeli stiahnuť do tohto zlomu. Takže urobili maximum čo sa, čo sa dá urobiť 

s tými sklonmi, aby, ale nie je to 2%, ale je to 0,8% dakde, niekde je to 0% hej. Takže kopírujú. 

Keby sme dali vybúrať, je to najväčšia diera. Momentálne búracie práce je najväčšia diera 

v stavebníctve, lebo nikto by nevedel odhadnú koľko tých búracích prác a je tam strašne hrubý 

as...hrubý betónový povrch tých chodníkov. To keby sme všetko chceli vybúrať, dať tam nové 

lôžko, tak neurobíme možno toľko chodníkov ani možno 20% z chodníkov by sme z tej sumy 

vedeli urobiť ako budeme vedieť teraz urobiť. Takže aj kvôli tomu je to, že môžete sa ísť pozrieť 

inak. Ja si myslím, že stojí za to, tí čo tam bývame, že už je to veľmi pekne vyzerá, že  a vidno 

to, že ako keby to bolo nové chodníky. Aj keď to lôžko pod tým. Nech sa páči pán Hronec. 

Moment. 

 

Občan mesta 

Pán primátor vždy treba komunikovať s ľuďmi, ktorí sa v danej problematike vyznajú. Firma 

Mulldex, hovorím ešte raz, som si ju prešiel v obchodnom registri, prečo nekomunikujete 
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s Kolasom, alebo s hociktorou firmou, ktorá tieto práce robí. To je totálna blbosť, čo vám 

povedali, tak to už poviem otvorene, že na ďalšiu, na asfaltovú vrstvu sa už nemôže ďalšia. Jak 

sa robia štátne cesty. Mi povedzte. Zrobia sa výtlky, vyspravia sa, natiahne sa ďalšia vrstva 

a nevypadne. Na to je tam ten spojovací postrek. Táto firma Mulldex sa  týmto prácam vôbec 

nevyzná. Veď nerobila zase nejaká všelijaká firma tieto asfalty, lebo to si objednali. Na štátnych 

cestách sa robí, čo sa teraz vybúra celá cesta? Je stará cesta, dá sa postrek, vyrovná sa 

a podotýkam, robili sme, teraz najnovšie si zoberte, robila sa 67 v lani. Vyfrézovalo sa, tak isto 

museli tie spády, musia byť dodržané. Tak jak tu pán poslanec hovoril, keď sa niečo robí spadá 

to do kategórie veľkých opráv, hej. Pozrel som si na internete, aj druhé mestá robili. Existuje 

tzv. zjednodušená projektová dokumentácia. Nebolo treba, tento betón netreba búrať, ten je už 

40 rokov usadnutý. Ten je pevný. Dokonca ešte tam priznal ten z Mulldexu pracovník, že majú 

tam nejakú položku, neviem jakú na vyrovnanie profilu. To sa dáva na vozovkách. Vyrovnanie 

profilu to sa dáva, kde ide 0, kde je jama sa dvíha hej. To sa robí silicerom. Ale každá stavba, 

tak jak pán poslanec povedal, musia, musí spĺňať normy. A toľko čo vy ste dali do tých 

obrubníkov a do tohto a my poviete teraz, nebude podľa noriem. Hovorím, už tam jeden pán, 

nie jeden, ale jeden pán hovoril, sú pripravení, keď sa nezrobí náprava, zavolajú televíziu. 

Neviem, jak sa potom budete tváriť, keď si televízia v relácii občan za dverami a všelijakej, 

ktorá si zavolá expertov a keď ten expert potom, ktorý sa vyzná. Treba komunikovať. Sú ľudia, 

ktorí majú odbornú spôsobilosť na pozemné komunikácie hej. Lebo je rozdiel mať odbornú 

spôsobilosť na dozor na pozemné stavby, alebo na pozemné komunikácie. To treba všetko 

prejsť. To nie len systém nejaká firma hovorí, nechcem ich teraz urážať, ale tá firma tam aj 

referencie z čoho má.  Robí úplne iné práce. Robí nejaké spevnené plochy malé hej. Ale treba 

s odbornými firmami robiť. A furt hovorím je to veľká oprava, tak jak pán poslanec povedal. 

Normy musia byť dodržané. Normy sú záväzné. Potom načo sa to robí, keď to nebude podľa 

noriem a ďalej tam bude voda stáť. Takže v tom sa nikdy nezhodneme a uvidíte, že dôjde 

k tomu štádiu a potom neviem, že čo budete robiť, keď príd...ten pán zavolá tú televíziu a.... 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja veľmi rád privítam televíziu, aby videlo sa ako sa robilo. Pán Hronec nehnevajte sa, denne 4 

hodiny stojíte nad chlapmi a kontrolujete ich. Nechcel som byť osobný, lebo vážim si váš vek, 

vaše skúsenosti 40 ročné, ktoré ste povedali. Ale denne stáť 4 hodiny nad firmami, firmou a toto 

prečo  tak robíš, toto prečo tak. Nechcel som toto sem ťahať. Toto je ten náš najväčší problém. 

Ale musím byť osobný, nehnevajte sa, ale denne a, a urobí a tu ti chýba pol centimetra, nivelák 

donesiem. A tu, tu vám, tu ste mohli urobiť takto a mohli ste to tak urobiť. Viete aké to je, keď 

nemáte čo na tom stavenisku robiť, ale denne 4 hodiny. A ponúkli vám prácu, že pán Hronec 

poďte keď to viete lepšie. My budeme robiť tak ako len dajte nám pokoj, dáme vám 4 eurá na 

hodinu. Poďte ako stavbyvedúci, poďte a my vás zamestnáme, aby to bolo tak, ako si vy 

predstavujete, bo už nemáme nervy z toho. Už, už mesiac, možno 2 mesiace nič iné 

nepočúvame toto ste mohli ináč urobiť, toto ste mohli tak urobiť. Hľadáte chyby. Ja strašne 

veľmi veľa chýb by som našiel na hocikom a viem, že na nás hľadajú chyby. V živote nie je 

o tom hľadať chyby a chyby, ale tešiť sa z toho, čo konečne je a porovnajte si už, kde ste boli 

pre 8-mimi rokmi, keď robili vedľa ulicu. Prečo ste tam nestáli a prečo ste im tam nepovedali 

a prečo nedávate obrubníky a prečo len tak plátate a, a kde sú zvody a dokedy vydrží tento asfalt 

a prečo je tam 2 cm a tu len centimeter. Nepovedzte že, prečo ste toto nevideli pred 6-timi, 7-

mimi, 8-mimi rokmi, keď vedľa vás robili. Prečo vtedy ste neboli dozorovať, ale teraz keď sa 

robí všetko. Veď aj pána poslanca Bolačeka poprosím, aj pána Balázsa môžeme poobede prísť 

a môžete si to tam ísť  skontrolovať na akej úrovni robíme chodníky. A vy detaily s nivelákom 

či všetko sedí na 120 metrovom úseku vy používate nivelák, aby všetko bolo. A 4 hodiny denne, 

každý deň, nič len chodíte kontrolujete a, a kritizujete ich, že to robia ináč ako ste to robili vy 

predtým. A ku tej firme. My sme urobili, stále v meste robíme VO. Do prvého VO nikto sa nám 
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neprihlásil. Do druhého už sa prihlásila Eurovia, váš predošlý, sa mi zdá Eurovia tam bola, nie, 

alebo nie, nie Eurovia bola. Tí čo robili 63-jku. 63-jku kto robil. Nie Strabag. Stranska. Skanska. 

Hej takže stále urobíme súťaž, aby nikto to nevyhral malá firma, ktorá to nevie urobiť. Hej. 

Takže sú to firmy, ktoré majú miliónové obraty a majú skúsenosti s tými to cestami. Či to a sme 

videli v Košiciach robili, v Gelnici robili, robili tieto podobné, lebo to nám dodali referencie, 

že to robili. Hej. Takže vyhrali to nie hocijaké malé firmičky, ktoré vlastne tu rožňavské ani 

nemohli, lebo pri obrate 100, 200 a nevedeli by nám to vyfinancovať, tak vyhrajú to, stále 

dávame súťaž, aby to nadnárodné. Môžem povedať Strabag oprav...Eurovia robila 

cyklochodník, nadnárodná firma. Póschovu záhradu Strabag hej a takto robíme súťaže, aby nám 

tu nezostalo dajaké sucho, keď bude treba niečo reklamovať. Aby tie firmy, ktoré pozeráme, že 

už sú 20 rokov na trhu, majú všetko zaplatené dane a platia zamestnancov, majú všetko 

v poriadku, aby nieže o rok, 2, 3 zľahla po nich zem. Takže tak robíme súťaže, že keď náhodou 

bude reklamácia aj z vašej strany, alebo od obyvateľov, my ich vieme zavolať. Telefónne číslo 

aj o rok, o 2, o 3, o 4 rokov tá firma tu bude existovať. Takže tak aj robíme VO. A je to 

miliónová firma, ktorá má minimálne musela mať vyše milióna obrat a mať skúsenosti 

minimálne s 300, 400 tisícovými zákazkami v minulosti. Takže ja som rád, že to kontrolujete, 

ale 4 hodiny denne je pre každého, si myslím aj pre kaž...skúste dakde urobiť a ja prídem na 

vašu stavbu a budem vám 4 hodiny hovoriť, že čo zle robíte. Nech sa páči dám vám ešte slovo. 

Ja už som stúpil, len už, už začínam byť osobný, takže ja už končím. Nech sa páči ešte, keď 

chcete odpovedať. 

 

Občan mesta 

Chcel by som k tým 4 hodinám. Ja som tam vôbec nebol žiadne 4 hodiny. Na všetkých blokoch 

sú kamery. Tak si pozrite tie kamery, lebo čo pán Gembický povie, ja viem, že bolo na mňa 

podané trestné oznámenie na políciu. Polícia to nezobrala hej. Že ich otravujem. Si pozrite tie 

kamery na tých blokoch, kedy ja som tam lebo sa nevedia ma zbaviť hej. A idú také blbosti. 

Prečo to oné, prišli tam, ja som náhodou ešte spal hej. Dcéra bola vonku. Ma hľadala pani 

z kriminálky, lenže to neprijali, lebo to je totálna blbosť, lebo sa nevedia. Vtedy som zišiel dole, 

keď ma pán Gembický volal. Dostal som ponuku nie za dozora, poďte ku mne robiť, dám vám 

4 eurá na hodinu. Som povedal pán Gembický ja mám dôchodok, ja nie som závislý na vašich  

eurách. Ja keď pôjdem robiť, ja som robil na dôchodku. Robil som pre Euroviu kruháč dole. 

Ale za peniaze, ktoré mi zaplatili za tú robotu hej, ktorá je ..... niekde, niekde za 4 hodiny 

niekomu robiť odbornú robotu, ktorý to nevie. Takže a žiadne 4 hodiny. Vtedy som prišiel dole, 

keď ma zavolal pán Gembický. A keď som mu dačo povedal hej, tak začal poukazovať, lebo 

Kaufland sme podžubali a neviem čo. My sme robili tie spevnené plochy a kruháč a pri tom 

absolútne nevie o čom hovorím. Tak ja sa  takými ľuďmi nebudem ani baviť, keď nevedia o čo. 

Hovorím zavolajte si experta, ktorý je, ktorý povedzme diaľničná spoločnosť má dozorov, ktorí 

sú na to oprávnení, ktorí to roky robia a nie tu niekto povie, kto to ani nevie robiť. A ešte ma 

napádajú, že ja 4 hodiny. Treba prejsť tie kamery všetky na blokoch, že kedy ja som pri nich. 

Nie som tam vôbec. Keď tam na 5 minút zídem, keď s pánom Gembickým, keď ma on zavolá. 

Ja fajčím na balkóne a on keď príde a ma zavolá, tak nerozprávajte, že ja ich otravujem. Ja 

vôbec neotravujem nikoho. Toto je totálna blbosť. Hovorím na všetkých blokoch sú kamery, 

ktoré berú až von a tí chlapi tam robia, sú pod kamerami, tak si treba pozrieť. Toto také si 

vyprosím, že ja 4 hodiny niekoho otravujem. A opakujem normy treba dodržať. Je to kategória 

veľkej opravy a nepovedzte mi, že teraz preberacie konanie, aj opravy sa kolaudujú, alebo 

preberacie konanie. To je jedno jak to nazveme či kolaudácia. Normy musia byť dodržané. 

Potom načo ste do toho dali peniaze, keď tam zase budú mláky stáť a vôbec nedodržané. Už 

nechcel som na takej úrovni, ale tak to ide. Lebo vy si zoberiete od pána Gembického jedno 

poviem. Už teraz idem do detailov. Zmluvu máte s firmou Mulldex. Ja som robil 40 rokov. 

robili pre nás rôzni dodávatelia. Poddodávatelia hej. Firmu, zmluvu mala Eurovia. Keď prišiel 
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stavebný dozor nikdy nejednal s týmito dodávateľmi, lebo on s nimi nič nemá. On má s tým 

jednať, s kým má zmluvu. Jaký vy máte s pánom Gembickým vzťah. Žiadny. On má vzťah 

s Mulldexom. Vy keď máte dajaké problémy musíte s tým, s kým máte zmluvu jednať. To je 

normálny štandardný postup. Ale tu sú úplne iné štandardné postupy a vy prídete s blbosťou, 

že ja tam 4 hodiny otravujem ľudí. Tak zrobte to jak viete a potom uvidíte následky. Tak to 

bude, bude to tam stáť. Obruby ste zbytočne predražili, lebo budú zakryté tieto za 2-násobnú 

cenu. Pri trinástkach ste dokonca dali veľké cestné obruby, ktoré vy ste sám vyhlásili, keď sme 

sa stretli tam ten prvý deň to bolo v piatok, keď začali klásť. Keď ste hovorili, že práve idem 

volať pána Gembického. Vy ste mi to hovorili, že načo tu dal tie veľké obruby a prečo ich takto 

dal. Ešte ste hovorili, že ich vyhodí von, že to vyhodia von. V pondelok všetko ostalo tak, už to 

bolo inak. Takže tak budeme teraz na rovinu hovoriť. To ste vy hovorili. To sú vaše vlastné 

slová. A zrazu v pondelok neviem čo sa tam udialo, všetko ostalo tak, rigol je tam na odvod 

vody, vy ste preklopili na druhú stranu chodník. Kde je rigol vy ste tam dali 10 cm hore obruby. 

Ešte aj tá voda, čo tam mohla stiecť, aby tam nestiekla a ide rovno do tej televíznej opravovni 

po chodníku. No takže to takto si povedzme. Ja som to nechcel do takého. Ale vy ste od pána 

Gembického dostali dajaké veci hej a mi tam idete, že ja 4 hodiny tam otravujem ľudí.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja iba na toľko, že už na poslednej u nás bežne a keby tam neboli tie obrubníky, tie silné, bežne 

ľudia vyjdú, vojdú dnuka pred blok a parkovali vedľa na tom rigole. Určite to poznáte, že tam 

parkovali predtým. Hej. Tak sme tam dali cestné obrubníky, aby neprechádzali na tú stranu, 

aby neparkovali a neblokovali, keby náhodou vznikol dajaký požiar, keby museli prísť hasiči. 

Takže je to tak spevnené a chodia tam výnimočne veľmi často sanitky a nosia tam chorých ľudí. 

Takže aby pri tom, keď chcú, tak radšej nech cúvne naspäť na hlavnú cestu, ale aby sa tam na 

tej zeleni neobracali, čo mali zvykom. Zato sa tam dali tie silné cestné obrubníky. Jedine čo 

sme sa zhodli a čo máte pravdu, áno dali obrubníky na vstup na ten chodník ku pánovi doktorovi 

Beshirovi, ale ospravedlňujem sa, ale môj sused je vozíčkar a on povedal, že nebude vedieť 

prejsť cez tie obrubníky. Takže tie obrubníky som dal vybrať a dali sme urobiť tak, aby nemal 

prekážku v ceste. Tak zato sme potom tie obrubníky dodatočne všetky vybrali aby, aby nemal 

jak sa volá skomplikovanú cestu domov. Takže to bol ten dôvod prečo, áno čo som aj vám 

povedal, áno dám to vybrať, lebo stade neprejde. Hľadali sme alternatívu a nakoniec prišiel aj 

pán zástupca, vlastne sa rozhodlo, že vyberie sa celá, všetky obrubníky sa vyberú. Takže tak 

s tými obrubníkmi. Dám, dám ešte trošku priestor aj poslancom. S faktickou pán zástupca nech 

sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Nedá mi zareagovať na predchádzajúci vstup, keď tu padali slová o firmách, 

o tom, kto ako, pán primátor to dobre vysvetlil. Pre mesto Rožňava platí tak isto zákon o VO. 

Takte nebuchneme sa po bruchu a mesto nepovie, že teraz s tebou budem jedna, lebo pán 

Hronec si myslí, že s tebou by som mal jednať. Nie. My musíme ísť podľa zákona o VO a musí 

nám to realizovať firma, ktorá vyhrá takéto obstarávanie. A ešte ku tým asfaltovaniam resp. 

odborníci od diaľnic. No nestaviame diaľnice pri Rožňave. Žiaľ ani pri Rožňave. Ale keď ideme 

lepiť vrstvu na vrstvu, hneď na to ste povedali, že aj keď sa výpadovka robila, sa odfrézovalo. 

Takže asi je rozdiel, keď sa niečo pláta, opravuje a keď sa niečo robí do hĺbky a aj sa odfrézuje. 

Čiže trošku ste si protirečili. Ale zase ja som zástancom toho, aby sa veci robili poriadne 

a myslím, že keď porovnáme to akým spôsobom sa v minulosti opravovali chodníky a akým 

spôsobom sa opravujú v súčasnosti chodníky, tak je to diametrálny rozdiel. Keď nám asfalt 

tiekol ešte aj po tráve vedľa chodníka a nemalo ho čo zastaviť. V tomto prípade pán primátor 

zastavil VO a doplnilo sa tam aj, že sa opravia obrubníky, lebo v pôvodnom obstarávaní toto 

vôbec nebolo. Čiže pán primátor zastavil obstarávanie a nanovo sa súťažila táto oprava práve 
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kvôli tomu, aby sa zefektívnili, aby sa doplnili tam veci a aby tá oprava, podotýkam stále 

oprava, bola čo najlepšia, ale stále je to oprava. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dám ešte priestor ostatným poslancom. Pán poslanec Bolaček nech sa páči s faktickou. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem. Ja by som len chcel povedať, že nie je mojou úlohou, ani úlohou pána Balázsa, ani 

žiadneho kolegu, žiadneho občana chodiť a kontrolovať nejaké práce. Na to máme 

zodpovedných pracovníkov, ktorí to majú v náplni práce a sú za to aj platení. Ak nejaký občan 

sa rozhodol venovať svoj čas kontrole, nejakej verejnej kontrole a podrobiť nás konštruktívnej 

kritike, ja osobne to vnímam pozitívne. A bol by som rád, keby viacej takýchto občanov prišlo 

a nám povedalo. Lebo bez vás by sme sa niektorí poslanci, alebo možno všetci tieto veci 

nedozvedeli. Nemôžme byť všade, nemôžme všetko skontrolovať. Nie sme na to experti. 

A preto som rád, že sa takéto informácie k nám dostávajú. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou poznámkou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
No doteraz som bol prihlásený, ale ... 

 

p. primátor Michal Domik 

Ospravedlňujem sa. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
... vzhľadom k tomu, že všetci ste sa pri faktických poznámkach vyrozprávali na 15 minút tak 

som sa dovolil prihlásiť sa k faktickej poznámke. Dobre? Nie som stavbár. Takže mne nejde 

o to,  aby som stál na stavbe, nerozumiem sa tomu. A, a mne tuná iné vadí. Ináč skúste si pozrieť 

túto debatu potom ešte raz spätne na videozázname, že kde ste sa až dostali, na akú úroveň 

v tejto debate. A mne vadí to, že sa snažíme vlastne kriviť systém. A pevne verím, budem teraz 

dosť vulgárny, že to nie je kvôli tomu, že sa, že v mútnych vodách sa lepšie loví. Lebo, lebo 

nepovedzte mi, že ste to dokázali takú tú veľkú, relatívne veľkú stavbu vysúťažiť bez projektu. 

Vy musíte mať projekt k tomu. Vy musíte mať rozpočet k tomu. Na základe dačoho sa to 

muselo súťažiť. A teraz, keď pán primátor povie takú vec, že to kopírujú čo bolo, ta mi 

nepovedzte, že jedna stavba, jeden asfalt sa rozoberie a zostane tam jedna prázdna plocha. čo 

tam kopírujú? Lebo to sa rozobralo, tá stavba sa rozobrala. Tam nemáte výšky, vy neviete, kde 

koľko dali dole, čo kopírujú. Tak už aspoň nezavádzajme celú verejnosť, každého tuná, že, že 

kopírujú. Keď, keď nie je k tomu projekt a hovoríš pán zástupca primátora, že, že súťažíme, 

transparentné mesto, na základe čoho sa to súťažilo, keď nie je projekt? Tam musí byť projekt, 

dačo musí byť. Na základe dačoho sa to musí súťažiť. My nerozprávajte, že nie. Hej. A mne 

vadí na tomto celom, nie som stavbár, takže ja sa do tejto vašej debaty pripojiť nejdem vôbec. 

Mne vadí jedna vec. Už za predchádzajúceho pána primátora, aj za tohto primátora som sa 

pýtal, že kto u nás zodpovedá za tieto stavby. Kto ich preberá? Tie práce. Tieto práce majú 

dajakú záručnú dobu? V tej záručnej dobe budeme vidieť, že ako tie, tie, bol by som rád, keby 

k tomuto aj pán hlavný architekt sa vyjadril. Vlastne on je asi najkompetentnejšia osoba. Lebo 

ja zatiaľ neviem, že kto tie práce preberá a pred uplynutím záručnej doby kto príde sa na to 

pozrieť, či to treba opravovať, či treba požiadať v podstate o dajakú reklamáciu atď., atď. 

Navrhoval som tuná pred časom, že prečo sa na tieto stavby a na tieto zmluvy tak, jak pri 

bežných veľkých firmách nezavedie zádržné. A by ste videli aká kvalita bola tých prác, by bola 
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tých prác, lebo, lebo pred záručnou dobou, keď má to zádržné dostať od mesta, tak sa na to, tak 

tú robotu neodflákane, lebo to zádržné  bude použité na to, aby, tie jeho peniaze budú použité 

na to, aby sa tá stavba opravila. Takže, takže mne ten systém vadí, že nemáme zodpovednú 

osobu, ktorá to preberie, každé to stavenisko. Neviem, kto to súťažil teraz. Či mesto, či 

technické služby. Nemám túto problematiku naštudovanú. Ešte raz hovorím, mne vadí ten 

systém. Ako, akože tam nie je nikto, žiadny stavebný dozor, ktorý to kontroluje, alebo 

stavby...dajaký človek z mesta, ktorý za to zodpovedá a tuná odznie taká poznámka, že, že, že 

my sme vám ponúkli za 4 eurá, aby ste prišli robiť stavebný dozor. Ta toto, toto snáď nie je 

pravda. Že na zastupiteľstve odznie to, že my sme vám ponúkli, že poďte za 4 eurá robiť stavený 

dozor, že predtým to vysúťažené nebolo. Systém mi vadí. Systém nemáme vybudovaný. Hej. 

To je len jedna stavba. Takýchto stavieb je xy v meste. A či tam dakto je 4 hodí, či 8 hodín, ja 

si myslím, že keď je to veci prospešné, toto by sme nemali riešiť na zastupiteľstve, že, že keď 

niekto poukáže na to, že dačo možno nie je správne, ja teraz neviem rozhodnúť, či má pravdu 

pán primátor, či pán zástupca, či, či tu pán. Ja o tom ani nejdem rozhodovať. Iba niekto na niečo 

poukázal, ale my nemáme systém, kto by o tom rozhodol, či to je dobre, či nie. My nemáme asi 

ten stavebný dozor. Hej, lebo ja neviem, či kto má teraz pravdu. Ale, ale tá debata, ako sa tu 

zvrhla nemá dajakú takú, takú úžasnú úroveň, lebo, lebo sa tu ponárame do stavebných vecí 

a možnože väčšina z nás, čo tuná sedíme, nie sme stavbári, ktorí by sme sa do toho rozumeli. 

No takže pevne, pevne verím, že napr. také veľké investície, ako napr. futbalový štadión, alebo 

ihrisko, tie nebudú takto, takýmto, takýmto jednoduchým systémom robené, bez projektov. 

Lebo aj to je rekonštrukcia. Tak, tak, tak aj to je rekonštrukcia. A keď povieme aj tam, že 

nemáme, nemáme výšky, nemáme projekt. Pevne verím, že tam pán primátor nebudeš spokojný 

s takou kvalitou, lebo to sú ešte väčšie peniaze. Takže, takže ešte raz sa ospravedlňujem, 

nechcel som byť ku nikomu osobný, ale ja chcem poprosiť všetkých, ktorých sa to týka. To ja 

nehovorím, že to je len pán primátor, ale vedenie mesta. Vybudujme na toto systém zadávania 

tých zákazok, čo asi predpokladám, že je oddelenie vlastne VO, ktoré to obstaráva. Bez toho 

by sa to robiť nedalo. Ale mám obavu z toho, že ten systém preberania prác a ten ďalší systém 

nie je dobudovaný a zodpovedné osoby. Takže toto by som chcel poprosiť. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak už tu budem musieť reagovať, lebo zas je to tu osobne niektoré veci. Idú 

zase tu futbalový štadión spomenul. Takže to ako som rád, že máte túto tému ešte stále. No tak 

poďme od začiatku. Na základe čoho. Normálne sa vyberú úseky, zmerajú sa na m2 

a potrebujeme toľko m2 opraviť asfaltové chodníky, chodníky s asfaltom a cesty. Tu netreba 

projektovú dokumentáciu žiadnu. Je namerané. Bežná vec. Tak sa to robí už desiat.. už 15, 20, 

30 rokov sa to takto robí. Urobí sa úsek, príde, zameria sa dĺžka, šírka, hrúbka. Takže takto sa 

opravujú chodníky. Hovoríme, tu pán zástupca to povedal možno dneska 10 krát. Nehrajte sa 

so slovíčkami. Je to oprava chodníkov. Nie budovanie. Takže určite vás upozorňujem na to, to 

nie je budovanie. A že nie je systém? My to nameriame, zistíme, ja poviem úsek. Tento úsek je 

v katastrofálnom stave, ideme ho opraviť. Prídu zo stavebného, namerajú koľko m2, zavolajú 

si firmu toto chceme, urobte nám na toto výpočet, koľko nás to bude stáť a ide potom a my sa 

rozhodneme a dáme vám objednávku. Dajú objednávku, dáme objednávku, že chceme tento 

úsek opraviť, takže žiadne stavebný dozor. Áno my máme aj stavebný dozor mesto. Nehovorte, 

že my pána žiadame. My pána žiadame ešte, že mu dáme, ešte nech dozerá aj nad tým 

stavebným dozorom, ktorý existuje, ktorého platíme, tak ešte zaplatím aj jemu, len aby 

dozoroval, aby vedel, že o čo to vlastne ide. Nie hovoriť a kritizovať. Pán Balázs neviete, že 

prečo sme tú trošku osobní. My sme zahltení mnohými občanmi. Sú občania, ktorí sú neodbytní, 

ktorí, ktorí nevieme, čo ich trápi, či je to to, že chýba im robota, ale my sme zaťažení. Odbor 

stavebný zas hockedy, ja som tam bol 4 krát a pán tam bol. Pán zástupca tam bol možno 6 krát, 

8 krát kontrolovať. My chodíme kontrolovať to. My nejdeme, ideme že prižmúrim oko. Si to 
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nemôžme dovoliť a určite na nejakom obyčajnom chodníku. A treba si porovnať, že áno 

poviete, my nechcem to, aby to bolo čo s námestím. Pozrite si to námestie. Kde ste bol vtedy, 

keď to námestie budovali. Že dali menšie kocky, nedali 10x10. To je tá hanba, že nedali 10x10 

mačacie kamene, ale dali dajaký odpad 8x7, 7x8, 8x6. Krížom krážom sa dávalo tam, aby sa 

usporilo. Tam boli, lebo mačacie kamene podľa normy, podľa normy je 10x10. Celé námestie 

je vybudované 8, 7, 6, 6x6. Neni uložené do vejára. Spŕchne nám to. Ľudia čo sme to za ľudia. 

Stečie nám stále, lebo nedali to do betónu, nedali to do špeciálnej zmesi. Veď už na to sú 

špeciálne zmesi, ktoré vlastne mačacie kamene. Tu je ten najväčší problém. Idete nás kritizovať, 

že neni tu systém. Práve tu je ten systém. Choďte si pozrieť, ako  sa robilo pred 6-timi, keď ste 

tu bol poslanec, nebudem spomínať, za predošlého primátora. Veď za to vás volám. Poďte si to 

pozrieť tam. Tam je vedľa. Je to 10 metrov rozdiel. Tu robíme my a tu ste robili vy. A toto 

chcem urobiť. Ja sa nechcem hanbiť za to, nechcem sa hanbiť, že keď nebudem primátor, že 

aha to primátor zbúchal. Takúto bytovku opadáva nám. Urobili sa bytovky, hej, zvody sú rovno 

do zeme spustené. Opadáva nám kachličky, vlhko je v pivnici, vlhko je, nejdú nám plynové 

sporáky už, statika je narušená. Ako ja toto nechcem zažiť, aby mňa spomínali ďalších 20 rokov 

negatívne. Budem sa snažiť tak, aby ma pozitívne vnímali ľudia, že keď som tu bol niečo som 

urobil pre občanov. Urobím všetko, aby to bolo pekné a krásne. A keď sa pôjdete tam pozrieť 

už konečne a nielen kritizovať, tak poviete, že to je rozdiel. Ale neboli ste tam. Viete ako 

nebuďme od stola. To je rozdiel ako sa to robilo a ako sa to robí. Neboli ste tam. Neviem, koľkí 

tam ste boli, takže vás pozývam po MZ sa pozrieť tam a skúsite tam potom dať svoju kritiku, 

že čo je. Beriem, že výšky, alebo takto, ale všade sú chyby. Všade môžu byť chyby. Kto 

preberie. Samozrejme my preberáme. Každú stavbu preberáme a podpisujeme sa. Ako stavebný 

úrad. Poverený zamestnanec mesta preberá. Futbalový projekt. Zase spomenul futbalový 

projekt. Ako je rozdiel je tam tráva a ide sa postaviť umelý trávnik, tak samozrejme tam treba 

stavebné projekt tam trebalo, stavebné povolenie tam trebalo. Ale stále spomínate futbal, 

futbalový ako to je choré. Tento rok keby, keby bola skolaudovaná zimný štadión, tak zimný 

štadión tento rok staviame. Keby. Vaši predchodcovia každý išiel do kampane s tým, že 

postavím zimný štadión. Opláštim ho. No ani jedna, nebola ani jedna štúdia, nebol ani jeden 

projekt urobený v šuflíku a nebolo ani stavebné povolenie. A nehovoriac o tom, že ideme podať 

projekt a povedia, že máme málo tam toaliet. A ja hovorím, že ako je možné, keď 700 ľudí tam 

teraz chodí a je dosť a keď bude 240 v hľadisku a hráči budú mať toalety, budú mať sprchy, aj 

rozhodcova a bude málo. No lebo to nebolo skolaudované 40 rokov. A ja to tu mám všetko 

čistiť a všetko dávať do poriadku. A keby to bolo, tak už nie futbalový štadión, nie ihrisko 

ideme stavať, ale ideme zimný štadión tento rok by sa podával. Ale rýchlo sme urobili ten 

projekt, urobil sa projekt, ktorý môžem povedať, že už čoskoro do 30-teho bude odsúhlasený 

a hovoríte, prečo zas Domik ako ten futbal. Ako netreba to? V každom okresnom meste to je. 

Je umelá tráva, kde deti hrajú. Detičky sa chcú hrať aj v zime vonka aby vedeli hrať. A my 

vieme dostať 1,1 milióna euro do Rožňavy a ďalších 300 tisíc zo SFZ do Rožňavy a ďalších 

250 tisíc od KSK do Rožňavy. Nebude to Domikove. Nikdy to nebude Domikove, bude to 

mestské, mestské. Domik skončí o 3 roky zostane to tu v meste a je to v hodnote 1,650 tisíc 

euro čo dostaneme. A nám nič netreba len 150 tisíc euro, aby sme mali niečo za 1,8 milióna 

eur. Ako nechápem, že prečo tu stále ťaháte ten štadión. Ale nie to ma rozhorčilo, len to, že 

hovoríte, že nevyznám sa do stavebníctva hej, ale ja by som vám doprial to, že keby som prišiel 

do vašej firmy a ma pozvite aspoň na týždeň a ja tam vám budem a verte tomu, že toľko chýb 

a nie som, nie som stolár, alebo nemám s drevom nič spoločné. Dačo som naštudoval ohľadom 

mestských lesov, ale ja nájdem vám vo vašej firme toľko chýb a vám ich 4 hodiny budem 

rozprávať. Že aké chyby robia vaši pracovníci, ako nedodržiavajú normy, ako nedodržiavajú 

bezpečnosť práce, ako nenosia prilby, ako nenosia rukavice, ako nemajú nabrúsené kotúče. No 

takže to vieme takto fungovať bežne v živote. Ako už trošku si myslím, že aj vážení občania aj 

ako každý nám tu. Samozrejme som 4 roky nebol na dovolenke, tak už možno to aj cítiť, zato 
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som možno aj skôr, že vybuchujem momentálne hej. Takže je to možno aj dôsledok toho. Ale 

nič iné prečo nič sa tu nerobí. Nič sa tu nerobí? Robia sa chodníky. Urobilo sa pri zimnom 

štadióne sa urobilo parkovisko, pri Zlatej sa urobilo parkovisko, robí sa vnútroblok, robí sa 

Šafárikova. Ako to za polroka sme urobili toľko jak, ideme v takom tempe všetci. Ja sa veľmi 

chcem aj poďakovať tu všetkým ľuďom na MsÚ. Verte tomu, že tu už migrény majú ľudia, čo 

v akom tempe robíme. Už si vyberajú, chodia už k doktorom, lebo už ich bolí hlava z toho. 

Lebo nestíhame. A potom príde taká kritika, že dačo my tu zle robíme. Sa ospravedlňujem 

trošku. Potreboval som asi dať zo seba dostať aj ja toto. Ďakujem pekne. Dám s faktickou 

poznámkou nech sa páči pán poslanec Breuer. 

 

p. poslanec Mgr. Zoltán Breuer 

Dobrý deň prajem. Ja len chcem k tým chodníkom, že nevyznám sa ani ja do stavebných prác 

a takto, ale napr. ja bývam na Kyjevskej a tam možno keby bol aj metrový chodník, tak tá voda 

neodtečie, lebo je chyba asi niekde inde. Ja neviem, či sa tieto veci nedajú odstrániť nejakými 

drenážnymi rúrami, alebo niečím. Nemyslím si, že stále je ten chodník problém. U nás by 2 cm 

možno ani 10 cm sklon nepomohol k tomu, aby tam neostávala voda. Takže toľko.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Ešte dodám ohľadom podnetov občanov, čo pán Bolaček spomínal. 

Práve naopak my veľmi dobre počúvame konštruktívnu kritiku a konštruktívne podnety od 

občanov. Dôkazom toho je práve aj chodník pri Edelényskej, kde napr. spomeniem pána 

Hlaváča, ktorý prišiel s veľmi dobrými vecami, ktoré sme si my možno na prvý pohľad 

nevšimli. Napísal mi, vyriešilo sa to. Bolo to napojenie starých, starších chodníkov, resp. 

nových chodníkov, ktoré sú z dlažby, kde napojenie na tieto asfaltové chodníky nebolo dobre 

realizované. Firma, firmu sme upozornili. Odstránili. Tak isto teraz tie rampy. Dohodli sme sa 

na niečom, odstraňujeme to. To znamená, že systém kontroly tu funguje. To čo spomínal pán, 

pán Balázs. Aj čo sa týka bezbariérovosti riešime maximálne možne ako sa dá. To je príklad 

toho pri Edelényskej 3, kde tiež sme vypočuli podnety, konštruktívne podnety od občanov. A čo 

sa týka kontroly áno sú tu referenti, sú tu zamestnanci mesta, ktorí na to majú patričné 

vzdelanie, ktorí to kontrolujú a ktorí to potom aj preberajú. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nech sa páči pán Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Pán primátor v podstate mne vadí to, že možno si ma počúval, ale, ale možnože medzitým ušli 

niektoré veci, ktoré som chcel, ktoré som chcel povedať a úplne sme sa nepochopili, čo som 

chcel poved...alebo aspoň ty si ma nepochopil, čo som chcel povedať. Ja som chcel týmto 

naznačiť to, že ani ty, možno ani pán Drengubiak, ani ja nie sme odborníci na pozemné stavby. 

Alebo na víniové, alebo neviem do ktorej kategórie stavebníctva toto patrí. A ja som ti chcel 

naznačiť, aby si budoval systém a nie, nie samozrejme tak jak si pred chvíľou vybuchol, tak, 

tak môže byť dôvod toho tie dovolenky, alebo to, že, že vlastne už dneska sme počuli, že ja 

prídem, ja vyberiem obrubník, ja poviem. Nie pán primátor. Presne o to mi ide, že systém treba 

vybudovať, aby si nemusel byť všade a nemusel ty dať vyberať obrubníky a dať nové 

obrubníky. Ale to by mohol byť jeden projekt a podľa toho, keď sa to spraví je to v poriadku 

a netreba tam 4, 8 hodín tráviť. A, a mene ide o ten systém. A ja futbalový štadión neviem prečo 

si tak, tak, tak vybuchol, lebo vlastne futbalový štadión len som ťa chcel poprosiť, že to bude 
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omnoho väčší projekt. Tak jak si spomenul to námestie. To námestie tiež bol jeden obrovský 

projekt, kde bol stavbyvedúci, ktoré bolo pod dohľadom obyvateľov, lebo stále tam boli 

obyvatelia, kde boli renomované firmy, ktoré to robili hej. A ja ako, ako smiešny poslanec 

jedného mestečka, tuná jeden z 13-tich, čo ty očakávaš odo mňa, že čo ja mám chodiť merať 

mačacie kocky, že aké majú veľkosti? Alebo čo ty odo mňa očakávaš, keď tam, tam bol 

stavebný dozor. Takže ja ešte raz poprosím. Ja sa tu nechcem pustiť do toho osobného 

osočovania, čo robíš teraz ty pán primátor, že keď , keď jeden, alebo vlastne kolega Drengubiak 

povedal, že my počúvame občanov. Tak áno jeden občan sa ozve a keď sa nám nepáči, že čo 

hovorí, tak ho začneme osobne osočovať. Keď sa nepáči, čo poviem ja, tak začneme osobne 

osočovať. Takže ja som sa nechcel sem spustiť dole. Ani sa do toho nevpustím. Ja len vás 

žiadam o to, že skúste budovať systém, aby to nebolo tak, že ja vyberiem, ja prídem, ja poviem. 

Aby to nie takto bolo. Mne o to ide. A ten futbalový štadión naozaj by som si prial, aby bol 

urobený projekčne lepšie, aby tam nemuseli sme takéto veci riešiť ako tuná. Nič iné. Nič iné 

mi na tom futbalovom štadióne nevadí. Nech je urobený lepšie ako toto. Projekčne. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Nie je to tak, že primátor alebo ja musíme ísť všade. Mnoho vecí riešia naši referenti, naši 

odborní pracovníci. Sú veci, ktoré sú dôležité aj z hľadiska toho, že dodávateľ očakáva jasné 

rozhodnutie a keď títo zamestnanci si nie sú niektorými vecami istí, privolajú pána primátora, 

privolajú mňa, poprípade tam ide vedúci odboru a riešia tieto veci priamo na mieste. Nie je 

pravda, nie nedá sa roztrhať a nedá sa byť na 10-tich miestach naraz. To...a toto sa zavádza. 

Len ja trošku potom sa pýtam, že kde bol ten systém v minulosti, lebo mám pocit, že nebol. 

A áno zavádzame ho. A čo očakávame od poslanca? No minimálne, že sa pripraví a že si pozrie 

veci. Od toho ste poslanec, pán poslanec, že sa pripravíte a že si preveríte veci najprv ako ich 

poviete. Ja tiež sa nevyjadrujem ku veciam, ktoré nemám naštudované, ktoré som si nepreveril 

priamo na mieste. O tom rozprávam, že pán primátor tu 2 krát pozve poslancov, poďte sa 

pozrieť, hneď priamo na mieste sa o tom porozprávame. Nie to nie je tvoja práca. No ja si 

myslím, že je to, aj toto je tvoja práca. Aj toto je práca poslanca ísť priamo na miesto. A keď 

občan tu prišiel a povedal nejaké skutočnosti, poďme priamo na mieste, na mieste si pozrime 

veci, ako sa v skutočnosti majú a potom poďme ďalej prijať nejaké závery, nejaké rozhodnutie. 

Nie od stola. Iba toľko. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Príjemný dobrý deň. Ďakujem veľmi pekne. Ja som omylom stlačil iné tlačidlo. Chcel som 

vlastne faktickú poznámku. Toto nie je moja silná téma vôbec, ale veľmi by som si želal, aby 

sme fakt neboli osobní. Aby sme naozaj aj pán kolega Balázs tak isto hovorí, že nebude, ale 

bol. A otvoril tému futbalového štadiónu. Už keď počujem to slovo tak viem, že to pôjde veľmi 

zlou cestou. Prosím prišiel pán občan, treba ho vypočuť. Potom naozaj zhodnotiť v čom je 

pravda, v čom nie a posunúť to ďalej. Pretože sa tu skoro hodinku bavíme o jednej téme, ale 

neposnuli sme sa ďalej. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím ešte teraz na záver povedzte svoje. Ako vidíte, že búrlivú tému. Stačí 

trošku voda na mlyn a debata sa spustí. Takže. 
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Občan mesta 

Ja by som už len toľko chcel doplniť. Že robili sme veľa stavieb tak jak sa hovorí. Hovorili ste 

tu o výkaze výmer, že ste im pripravili výkaz výmer. Robí sa tzv. zjednodušená projektová 

dokumentácia a to pri každej stavbe bolo. To je obyčajná technická správa, kde sú tie body, že 

popíšem starý stav možno 3, 4 vetami. To sa zmestí na 3 A4-ky hej. Popíše sa starý stav, napíše 

sa tam čo potrebujem hej, čo potrebujem spraviť a to je tzv. zjednodušená projektová 

dokumentácia. Vy ju nemáte. Že tam fakticky v tej zjednodušenej projektovej dokumentácii sa 

dajú požiadavky, čo chcem. Skonštatuje sa hej odvolám sa na normy a hovorím hocijaká oprava 

musí dodržať normy. Zase pán Drengubiak ma zle pochopil, že odfrézovať. Ja som hovoril, že 

tu frézovali, ale na staré asfalty sa dáva ďalší asfalt, nebola frézovaná. 67-čku, ešte sa vrátim 

k tomu, preto frézovali, frézovali, čo frézovali jazdné pruhy. Keď ste si všimli, neviem či ste 

tam boli, ja som bol bo ma to zaujímalo, nahrievali ten spodok, boli tam tie nože, ktoré to 

podložie znova preryli, zhutnili to, aby zosilnili to podložie, preto sa to frézovalo. Frézuje sa 

v miestach, kde sú obrubníky. Aby nešli asfalty nad obruby, tak sa vyfrézuje 5 cm, dá sa nové 

5 cm. Kde nie sú obruby nemusí sa frézovať. Na to je ten spojovací postrek, ktorý sa dá na tú 

starú vrstvu, sa nastriekne spojovací postrek a sa dáva ďalšia vrstva. Aby sa to zlepilo. Ta ja 

som nepovedal, že treba frézovať.  

 

p. primátor Michal Domik 

Môžem poslednú otázku pán Hronec? Ako ste spokojný s tou 67-čkou? Dobre to urobila tá 

veľká firma, veľké stroje... 

 

Občan mesta 

Ja vám poviem otvorene. My to teraz nevyriešime, ale 67-čku jednak robili za nevhodného 

počasia, pršalo robili aj za dažďa. Vonkajšie teploty tam normy všetko predpisujú koľko musí 

byť vonkajšia teplota pri spodnej vrstve, pri krycej vrstve. Ale to zase toto je vec diaľničnej 

spoločnosti, že im to zobrali. Tá 67 puká, stará vozovka bola lepšia. Večer keď idete pri svetlách 

a keď si dáte diaľkové svetlá pekne vidíte tie malé nerovnosti. Lenže to zase nebolo v dosahu.... 

 

p. primátor Michal Domik 

Tam som vám poukázal na to. Áno máte pravdu, veď zato som dal tú otázku a nie sú tak isto 

krajnice dobre urobené. Ale to bol ten starý projekt, ktorý vlastne ja z mojej strany, hovorím aj 

vďaka pánovi Kmeťovi, že to pustili ten projekt stál tu v šuplíku 15 rokov, ten projekt bol 

pripravený. A presne takto bol pripravený. A sme poprosili, že no mali sme kontakty na pána 

tajomníka, štátneho tajomníka ministerstva dopravy, že či nám neviem pomôcť. Veď to sme aj 

urobili video hej. Ale áno máte pravdu takto vďaka, takže aj my sme z toho nešťastní, ale potom 

človek musí porozmýšľať, že či je to lepšie, alebo nie. Hej. Samozrejme je to lepšie, lebo keď 

idete do Betliara, tak zbadáte, vtedy si spomeniete ako tá cesta vyzerala, ale hrká to a nie sú 

ešte krajnice, ktoré sme  vlastne trošku aj v rámci toho, že nemáme na to dosah, aby sme to 

reklamovali, lebo to nie je naša cesta, tak sme dali trošku taký podnet, že dobre by bolo tie 

krajnice dorobiť pre cyklistov. Aj keď s tým hrkaním už asi neurobia nič. Som sa čudoval 

presne tak, že sú to také špeciálne stroje, nadnárodná firma to robila a predsa to dopadlo takto. 

Takže tak ako hovorím stále nájdeme tie chyby, nedostatky, malé nedostatky a musíme to. 

A som rád, že tak isto sa nám podarilo presvedčiť, aby sa urobil aj Dobšinský kopec. 

Samozrejme nie sme tam. Až čas ukáže, či to robia dobre, alebo nie. Ale zatiaľ momentálne 

vidím, že sú tam tie svahy spevňované a je tam dosť veľká investícia. Tak som rád, že aj to sa 

vytiahlo zo šuflíka a konečne sa to robí. A určite to bude lepšie, ako to bolo. Ale ako sám ste 

uznal máte  prehľad o tom. Takže my sme stále vás počúvali tam a musíte uznať, že aj keď 

niečo ste upozornili a malo to opodstatnenie, tak bolo to opodstatnené, tak tí chlapci to tam aj 
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urobili tak. A dáte mi za pravdu, že urobili to tak ako ste to povedali? Bolo už také? Všeobecne, 

keď povieme, že upozornili ste na dajakú chybičku, alebo na dajaký nedostatok, čo malo aj 

logiku, opravili to, alebo nikdy nás nepočúvali? Ešte taká posledná otázka a už. 

 

Občan mesta 

Tak neopravili, lebo čo som ja povedal oni opravili vtedy, keď prišla pani vedúca odboru, pani 

Nemes, keď im hovorila, že predsa dohoda bola iná. Gembický jej do očí tvrdil, že nie. Potom 

som sa ja zastal pani Nemes, lebo som vtedy tam prišiel. Hovorím ja som to náhodou počul 

a pani Nemes im to dala vybúrať tie rampy. Lebo oni tvrdili a oni si to zrobili, skopírovali, aj 

pán Drengubiak čo im hovoril vtedy jasne, že nechajú meter a on dobre to myslel, hej ešte ten 

posledný vchod sa vyriešil jak sa vyriešil, ale dobre hej, tam je strmo. Tak keď mne niekto dačo 

vysvetľuje a nerozumiem, tak sa spýtam ešte raz. Ale nebudem vám tvrdiť do očí hej, že vás 

rozumiem a pritom to zrobím inak. Zato som hovoril sú, je tzv. zjednodušená projektová 

dokumentácia. To sa robí ku výkazu výmer. Toto ide do súťaže na základe toho idú ponuky 

a ešte by som chcel k tomu stavebnému dozoru. Keď to začalo bol som tu. Zháňal som, že kto 

je stavebný dozor. Odkázali ma na pani Mackovú. Pani Mackovej som dal aj toto, čo som 

pomeral tie podklady. Pani Macková mi povedala, že ona nie je stavebný dozor, že to má pani 

Nemes. Pani Nemes sa ohradila, že ona je vedúca odboru výstavby, ona nie je stavebný dozor. 

Takže podnes neviem, kto je tam stavebný dozor. Takže a hovoríte, že stavebný dozor. Tam 

furt prídete vy, dobre to klobúk dole, že prídete, príde pán Drengubiak, príde ten, ale niekto 

konkrétny, kto je tam stavebný dozor som sa nedopátral.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja iba na margo toho, že áno my sme zadali úlohu, zhotoviteľ to tak neurobil, dal tam betón, 

dosť hrubý, 15 cm, alebo 10 hej a my bez okolkov kto to je, čo to je, či ich poznáme, sme im to 

dali zlikvidovať, vybúrať a urobiť to tak, ako sme to povedali. Pravda? 

 

Občan mesta 

Tak ide, aby sme to nerozťahovali. Mne ide o to, aby to bolo podľa noriem, aby tam bol 2%-

tný spád hej. Vy ste konkrétne vtedy hovorili, že budú tie obruby od tých blokov budú 6 cm 

hore. Kvôli tomu sa dali tie hrubšie obruby, tie drahšie, cestné. Oni to skrátka tak zrobili, že 

teraz budú utopené. Že stačili úplne parkové. Lebo už napr. tam kde ja bývam pri tom vchode 

sú vodorovné obruby. 4 m chodník, minimálny spád 2 cm to je 8 cm, keď chcú ten spád 

dosiahnuť ta ten chodník bude už 8 cm nad. A k tým dozorom. Dozor na takých stavbách môže 

byť ten, kto má na potrebný tento nie na pozemné stavby, to sú na pozemné komunikácie. 

Pozemné komunikácie sú cesty, cyklotrasy, chodníky pre chodcov hej. To všetko patrí do 

pozemných komunikácií, že tam nemôže dozorovať ten, kto má na pozemné stavby, alebo dačo 

iné. Musí mať odbornú spôsobilosť na komunikácie. Chodníky sú tak isto komunikácie pre 

peších. Tak je to aj v norme, aj v každom zákone je to tak pomenované. Je to verejné 

priestranstvo a malo by zaručovať bezpečnosť hlavne chodcom. Hovorím ešte raz, že znovu 

každá cesta, keď sa aj opravuje, sa normy dodŕžajú. Dodržujú. Tieto stroje sú už tak stavané, 

že na tom finisheri ja keď si zapnem niveláciu, si tam dám, že potrebujem doprava, alebo doľava 

2%-tný spád, to všetko riadi automatika. Len to treba mať tú niveláciu hej. Ona si už pridáva 

hrúbky, uberá hrúbky. Len to treba vedieť. Ale keď tam ide manuálne. Tá firma čo to robila to 

je tiež nová firma. Hej. A nevedia tie stroje obsluhovať. Tie stroje sú vymakané, len treba tam 

mať niveláciu, treba tam mať chlapa, ktorý sa tomu rozumie a všetko to sa dá.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. 
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Občan mesta 

Takže neskúšať rozširovať, lebo jednak nebude to vyhovovať normám. A toto nebol ani váš 

zámer, aby to bolo takto doondiate. Vy ste tiež to dobre mysleli, lenže firma to zle robí. Mesto 

chcelo tam pre ľudí dobre zrobiť, lenže to je všetko ja hovorím o firme. Nehovorím teraz na 

vás. Vy ste tie obruby nedali krivo. Ani nikto z mesta. Len ich treba, zavčasu sa malo odstaviť, 

vtedy keď som hneď hovoril. Nikto tomu oné. Prišiel tam, prišiel tam ten zástupca firmy, 

doniesol laser. Išiel mi tam merať ani nevedel čo. Laser je na niečo úplne iné. Podlahy tuto hej, 

vodorovné. Kde sa smerové sa cesty vyčísľujú cez GPS, alebo chodníky hej takto priestorové 

veci a výškové zatiaľ nič lepšie sme nevymysleli ako nivelák. Lebo dá sa cez GPS-ko dávať 

výšky, lenže robí chyby do 3 cm. Preto sa používajú niveláky na presné meranie. Kde sme robili 

rýchlostné cesty toto všade smerové nám zamerali cez GPS-ko, ale vždy sa meralo s nivelákom. 

A ešte znova opakujem, že norma dovoľuje v chodníku pod metrovou latou priehlbina hoci jak 

položím tú latu v ktorom smere 3 mm maximálne, maximálnu jamku 3 mm. A tam pri tej 13-

tke čo zrobili, keď si tam dáte metrovú latu máte 4, 5 cm. Nie ja mi bolo povedané, že na 

každom chodníku stojí voda. Kde sú dobre chodníky zrobené jak aj tu povedzme teraz najnovšie 

robíte mesto. Jaké tam máte spády. Výborné spády máte. Tam voda nestojí. Keď prší voda na 

každom chodníku je, ale steká. A je rozdiel, či voda steká, alebo stojí. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán Hronec musím vás prerušiť, lebo vy stále rozprávate len svoje. Chodníky na Šafárkovej sa 

budujú odznova. S lôžkami. Musíte mi dať za pravdu, alebo potom fakt nie ste odborník. 

Chodníky na Šafárkovej sa robia úplne nové aj so spodkom, s lôžkami a dajú sa urobiť aj tie 

spády. Ale na juhu ja tak isto. Jedinú poslednú vec vám poviem. Všetkých poslancov zoberiem 

k tým chodníkom, aby videli  o čo sa jedná, aby nevstupovali tu a nevedia o čo sa jedná, ale 

aby videli, čo sa vlastne tam robí, ako sa robí a vysvetlím im, aký je problém. Že tu tie chodníky 

zostali len sa dala dole asfaltová, asfaltový povrch sa dal dole a všetko, všetok betón, betónový 

povrch zostal. A tento betónový povrch je krížom krážom niekde prelomený, pred vami, pred 

vaším blokom úplne zapadnutý. Veľká diera tam je, kývete, takže mi dávate za pravdu hej. 

A toto všetko ani ten najlepší stroj nevie urobiť s tými spádmi. Dá sa to postupne ako sa to robí 

teraz, že sa tam vybetónuje, vyrovná. Ja zoberiem, ja len toľko na záver, že zoberiem všetkých 

poslancov, aby to skontrolovali, aby povedali svoj osobný názor, ako to vidia, aby sme tu 

zbytočne tú debatu. Veľmi pekne vám ďakujem, že ste prišli a upozornili tak isto a aspoň 

minimálne vyzvali aj pánov poslancov, aby prišli sa pozrieť na, na to miesto, kde vlastne sa 

teraz opravujú. Takže už nech sa páči. 

 

Občan mesta 

Sám stavbyvedúci priznal z toho Mulldexu, že majú tam aj určitú, určité tony, v tonách na 

vyrovnanie. Tak toto čo hovoríte o krivom betóne tam sa dalo na vyrovnanie profilu. Toto sa 

volá vyrovnanie profilu toho starého betónu. On tvrdil, že je málo. Tak na to ste to tam asi dali, 

aby sa vyrovnal ten profil. A robili to na jednu vrstvu, tam nikto nerovnal profil teraz že tu 

betónom no. K tomu tu nedôjdeme. Hovorím treba si zavolať ozaj keby tu bol odborne 

spôsobilý človek, ktorý dozoruje takéto stavby by vám to povedal. No. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Ešte faktickú pán zástupca a posunieme sa ďalej. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja sa chcem tiež poďakovať všetkým občanom, ktorí prišli či pri tejto aj pri iných našich 

projektoch, stavbách, opravách s konštruktívnymi nápadmi, s konštruktívnymi pripomienkami, 
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ktoré v prípade, že sú také, tak vždy radi zohľadníme a vždy ich radi uplatníme priamo pri 

realizácii. Takže ďakujem všetkým. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Majte sa, dovidenia.  

 

Prejdime k bodu č. 3 kde nasledujú Interpelácie poslancov 

Nech sa páči páni poslanci. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Mal by som 2 body. Prvý sa možno dotýka trošku aj práve preberanej 

tematiky. Na sídlisku Podrákoš, pri ZŠ Reformovanej cirkvi boli vystavené tie parkoviská. 

Chcem s spýtať, či sa plánuje aj vyznačenie čiar, keďže vieme akí sme ľudia. Už dnes ráno, 

keby sme sa pozreli, tak boli tam pomaly metrové odstupy medzi autami. Čiže kým tam nie sú 

čiary, tak ľudia zaparkujú hocijako a tým pádom znižujú kapacitu daného parkoviska. Čiže či 

sa také niečo plánuje. A druhý bod by bol 21. júna sa na futbalovom ihrisku konal deň detí, kde 

boli prítomné záchranné zložky, vojaci, technika. Vyzeralo to byť ako veľmi pekná akcia. Žiaľ 

na sociálnych sieťach, ale hlavne na stránke mesta sa táto informácia objavila až 20-teho. Čiže 

ani nie 24 hodín predtým. Často v Rožňave robíme veľa vecí, ale ľudia o nich nevedia. Tak či 

by sme vedeli sami trošku lepšie spropagovať a aspoň týždeň dopredu dať ľuďom vedieť. Lebo 

vážne deň dopredu, že zajtra na obed, alebo poobede, že zajtra ráno od 8-smej je deň detí. No 

ľudia už majú program. Je to pracovný deň, možno by sme to vedeli lepšie využiť a sami seba 

takto lepšie spropagovať. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak na prvú otázku poprosím pána riaditeľa technických služieb Mikuláša 

Gregora. Ohľadom tých parkovísk. 

 

p. riaditeľ PaedDr. Mikuláš Gregor, MPH 

Dobrý deň prajem. Práve včera sme boli na Ulici kozmonautov. Boli sme pozrieť to parkovisko. 

Kolegovia predznačili, kde budú teda tie čiary striekané. A tým, že striekame momentálne 

prechody pre chodcov, na dnešný deň, ak teda autá nám nebudú v tom brániť, tak aj tie čiary 

budú v priebehu dnešného poobedia vyznačené. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem za promptné riešenie. A čo sa týka vlastne tej akcii, tak tam vlastne trošku pochybilo 

vojsko. Oni prišli s tým nápadom, s tým, že potom okolo stredy, štvrtku už musí pán veliteľ 

odísť a či to vieme urobiť takto na rýchlo hej. Tak sme museli zavolať tak isto aj iné zložky. 

Volal som aj policajtov, hasičov dokopy a bolo to už pripravované tak, že oslovili sme potom 

v pondelok už boli oslovené všetky školy, kde si myslím, že boli zainteresované všetky detičky. 

Okrem tých a potom ešte hovorím tak už keď idú aj školy, aj škôlky vedia o tom, tak poďme 

ešte pre tie deti, ktoré sú doma náhodou s rodičmi, tak rýchlo dajme ešte vonka, lebo aby na, 

na tých sa zabudlo, tak skúsme ešte aj ich zavolať. Takže bolo to ako v tiesni fakt na toto celé 

sme mali 4 dni, aby sme toto pripravili. Takže ja tak isto veľmi beriem to pozitívne, že aj vojaci, 

aj hasiči, aj policajti a samozrejme sa aj ospravedlňujem MsP, že aj na vlastné zložky sme 

zabudli. Že mohli sa aj oni tam prezentovať. Takže sa ospravedlňujem tak isto náčelníkovi MsP, 

že v tej rýchlosti, rýchlo sme to tak dali dokopy. Ale ja si myslím, že nakoľko toľko detí čo 

prišlo, koľko tam detí prišlo, tak to bola akcia veľmi úspešná. Ale do budúcna som povedal, že 

určite treba to pripraviť skôr, aby sme takto rýchlo nemuseli potom improvizovať a aby boli 
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všetci oboznámení v našom meste, že sa také niečo deje. Postačujúce? Jaj nech sa páči 

s faktickou. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Presne, presne to, že vyzeralo to byť ako veľmi pekná akcia. Aj som si myslel, že školy a iné 

zariadenia boli dopredu informované, alebo, alebo včasne informované. Len ako hovorím už 

čas... už sa častejšie stalo, že my tie veci aj robíme pre ľudí, ale, ale tá komunikácia z mesta 

ľuďom je niekedy taká na poslednú chvíľu. Hej. Toto tu keby sme zlepšili, možno by aj ľudia 

viacej vnímali, že, že lepšie, pozitívnejšie vnímali, koľko vecí sa tu naozaj robí. Lebo treba si 

plánovať. Hlavne kto má malé deti musí plánovať. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Dobre. Ďakujeme pekne. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja by som v podstate sa chcel vyjadriť k problematike parkovacích miest. Je to strašne 

chúlostivá téma pre všetkých obyvateľov či novej parkovacej politiky. Super, že sa do toho 

niekto pustil. Je to spracované na veľmi vysokej úrovni. Bola snaha jedno rýchle operatívne 

zvolanie, potom na druhý týždeň ďalšie. Ja sa ospravedlňujem, to prvé bolo veľmi rýchlo 

zvolané, na to druhé som chcel prísť, ale, ale pracovné zaťaženie v podstate mi vtedy 

nedovolilo. Určite sa týchto tém budem zúčastňovať, takže vás poprosím neodpovedajte mi 

s tým, že som sa ich mohol zúčastniť. Ja len jednu vec vás chcem poprosiť. Chcel by som sa 

opýtať, či dajaká štúdia, lebo dajaký podklad bol k tomu, že koľko máme napr. parkovacích 

miest v jednotlivých zónach. A koľko v tej danej zóne máme bytov. To znamená, či nám vyjde 

na, na každý byt napr. na prvé auto. Či vyjde na koľko bytov na druhé auto. Či dajaký, či dajaký 

podklad k tomuto máme, lebo ten som nepostrehol. Ostatné materiály som, som našiel. Takže 

určite sa týchto tém, keď sa budú ďalej, teraz asi bolo stiahnuté z určitých dôvodov zo 

zastupiteľstva, určite sa toho budem zúčastňovať. Je to veľmi podstatné, aby sme to začali 

riešiť. Ale v tejto súvislosti by som znovu chcel apelovať na to, že jedna vec je parkovacia 

politika a druhá vec je parkovacie miesta. Nenechajme si tú úlohu mesto zobrať, je to úloha 

mesta vybudovať tie parkovacie miesta v jednotlivých zónach a, a do určitej miery nás suplujú 

súkromní investori, ktorí stavajú garáže a neviem aké. To sú developerské projekty, ale, ale tie 

parkovacie miesta buďme v tom trošku aktívnejší. Skúsme k tomuto pustiť von nejaký materiál 

ako sa podarilo v tomto napredovať. A posledná vec, ktorú by som ešte chcel otvoriť v tejto 

téme, či by sa tomu dalo venovať. Na mnohých uliciach Rožňavy stojí toľko áut pred 

jednotlivými domami, že sú ulice, kde sa nedá prejsť. A, a nechcem byť osobný, konkrétny, 

zase ulice nechcem uvádzať. Ale sú miesta kde stoja pred domom 3 dodávky, alebo 3, 4 autá 

a možno len dakedy to je lenivosť obyvateľov vložiť si do vlastného dvora to auto. A stoja 

vozidlá na jednej strane, stoja vozidlá na druhej strane, je problém prechádzať či ráno, či 

poobede. Lebo nie som si istý, že 2 x 3 m, ak dobre viem, sú dodržané vlastne v oboch smeroch 

jazdy pri týchto odstaveniach áut. Takže či, ja viem, aká to je chúlostivá téma, ale možno by 

sme sa mohli aj tejto, tejto oblasti dotknúť. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Takže vám v krátkosti čo môžeme. Tú štúdiu sme nemuseli, si myslím, ani robiť. Jedna taká 

myšlienka, čo vlastne vyšla, že keď sme upravovali Edelénysku pre tú jednosmerku a ešte 2 

parkoviská na Edelényskej, tak zmizlo nám 240 áut približne na 1 deň, lebo sme dali výzvu, že 

nesmiete tam parkovať, ide sa opravovať. Takže 240 áut len tak zmizlo, že... Najväčší problém 

fakt je to, že všetci chcú pred svojím blokom parkovať. A nie jedno ale 2, 3, 4 a všetci. Hej. 

A keď poviete, že 10 euro, zas beriete od nás. Ja len možno jednoducho, keď som prepočítal, 
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že koľko razy, lebo mohol by som si určiť aj ja pred Inkubátorom dať si tam miesto, dať si tam 

tabuľu, lebo som primátor, dám si tam číslo môjho auta a mohol by som tam pokojne 

zaparkovať každý večer. Ale bežne večer aj moja rodina krúžime okolo tej Edelényskej a kým 

nájdeme a ja som prepočítal, že bežný občan od 200 až 300 km ide, nabehá, kým nájde 

parkovisko. Ročne áno. To si prepočítajme na koľko je to eurá, koľko spotreba eura. Takže tých 

10 euro, keď dakto povie, že to je veľa, tak si myslím, že to nie je veľa tých 10 euro je len 

systém, aby sme konečne urobili poriadok v tom parkovaní. Koľko áut tam parkuje, aby sme 

mali prehľad, kto tam parkuje. Aby tam dodávky neparkovali. Veľmi dobrý podnet, sa mi zdá 

už Zolko Breuer, pán poslanec, tak isto povedal, že to aj jeho podnet bol. Áno ľudia sú leniví. 

Buďme úprimní. Sme leniví a to je presne to, že chceme pod blokmi. Ale sme už natoľko leniví, 

že máme aj rodinné domy a máme aj garáže a máme aj dvory a ešte aj tam sme leniví 

zaparkovať. Sú to 3 minúty kým otvorím bránu, zacúvam, zavriem bránu. 3 minúty nám 

v živote už chýbajú každý deň a pri tom s tými 3 minútami by sme vedeli strašne pomôcť 

smetiarom, v zime na odhrňovanie snehu pomôcť tak isto technickým službám, lebo nevedia 

odhrnúť sneh, lebo všetci parkujú vedľa svojich rodinných domoch. A bohužiaľ na verejnom 

priestranstve. Takže určite budeme v rámci parkovacej politiky riešiť aj verejné priestranstvá, 

aby len tak jednoducho neparkovali na tých Rumunská, Šípková a mohol by som menovať 

strašne veľa ulíc, kde ľudia zaparkujú, lebo sa ponáhľajú hej a chcú mať auto. Niektorí chcú 

mať pred blokom a oni vlastne ani nechcú mať v garáži v bezpečí, ale stačí im aby mali pred 

domom. Takže áno veľmi dobrý podnet toto. Presne to sú tie konštruktívne projekty, ako 

podnety, ktoré nás posúvajú ďalej. Má ešte niekto, alebo takto pán zástupca. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne ja doplním. Čo sa týka garáží my nebudeme súkromných developerov nejakým 

spôsobom suplovať. Tam je ten projekt, je to na súkromnom pozemku. Takže to je záležitosť 

tohto konkrétneho. Ale vrátim sa, chystáme, čo sa týka parkoviska práve, práve takým 

spôsobom by sme išli, že tam v ktorej časti mesta sa bude zavádzať táto parkovacia politika, 

v tej časti mesta plánujeme nejaké či už rozšírenie, alebo budovanie parkoviska. Zatiaľ by som 

to nekonkretizoval, ale je to v príprave. Čo sa týka samotnej štúdie, alebo projektu máme štúdiu 

z roku 2014 ohľadom parkovania a parkovacích miest na sídlisku Juh, z ktorej čiastočne 

môžeme vychádzať. Boli tam niektoré návrhy aj čo sa týka rozšírenia pomocou parkovacích 

domov, čo je si myslím, že dosť nereálne, lebo sú aj iné možnosti a hlavne finančne menej 

náročné. Práve táto parkovacia politika by mala byť, to je celá koncepcia, myšlienka zavádzaná 

postupne a v tej časti, kde by sa zavádzala, v tej by sa investovali práve prostriedky do 

rozšírenia tejto, týchto kapacít parkovacích. Čo sa týka sídliska pri kasárňach tak tam aj 

z komisie výstavby bol záver, že si aj obyvatelia tejto časti mesta žiadali nejakú aspoň 

jednoduchý nákres, ako by to mohlo vyzerať. Čo chcem sa poďakovať hlavnému architektovi 

v priebehu tohto týždňa naozaj aj nakreslil a dodal. Čiže už tu máme niečo. Tak isto sme 

v jednaní aj s dopravným, dopravným inžinierom, ktorý by nám potom čo sa týka celej tejto 

parkovacej politiky pomáhal. Tiež si to musí premyslieť, lebo je to dosť veľké, veľký objem 

prác čo sa týka kreslenia atď. Takže áno aj tomuto sa venujeme. A bolo to, ani nie, že bolo to 

stiahnuté, ono to nebolo zaradené práve kvôli tomu, že sme sa aj s poslancami na tých 

stretnutiach bavili práve o tom, že je mnoho podnetov, je mnoho postrehov obyvateľov, ktoré 

sú veľakrát veľmi logické a veľmi dôležité aj pre nás, aby sme ich rozdiskutovali. Čiže tento, 

tento dokument celý vznikal tak, že postupne zapájame čím ďalej tým väčšie množstvo ľudí do 

toho pripomienkovania aby sme postupne odstránili tie, tie chyby, ktoré tam mohli nastať, alebo 

nejaké špecifiká, ktoré sú na konkrétnom mieste. A preto ďakujem každému, ktorý sa do tohto 

aj zapojil. V súčasnej dobe potrebujeme tieto pripomienky aj vyhodnotiť a následne už tieto 

pripomienky samozrejme uviesť aj v materiáloch, ktoré pôjdu opäť do komisií. Takže ten 

postup je trošku dlhší, ale dôležité bolo, že možno aj pán hlavný, pán náčelník MsP, ktorý, ktorý 
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v podstate dal niektoré naše myšlienky, ktorými sme sa už dlhšie zaoberali, na papier. Dôležité 

je, že sa máme o čom, o čo oprieť, máme čo rozberať a máme čo zlepšovať. Čo samozrejme 

nie je to, nie je to otázka, že teraz za týždeň niečo zbúcham a ideme s tým na trh. Toto bol dlhší 

proces. A ešte dlhý proces nás čaká kým, kým sa všetko zrealizuje. A že bude všetko ideálne, 

to si môžeme nahovárať. To bude naozaj, toto je veľmi silná, veľmi citlivá téma, takže kvôli 

tomuto aj tak pristupujeme. Ale na pozadí tohto všetkého, že sa bavíme o tých podmienkach, 

na pozadí toho všetkého už pracujeme aj na tom, ako čo sa týka informačného systému 

zabezpečiť všetky tieto veci, ktoré toto VZN-ko nám prinesie. Takže ja ďakujem všetkým za, 

za konštruktívne vyjadrenia, ale poprosil by som, nech sú naozaj konštruktívne a každého si 

určite vypočujeme. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Podobne sa pripájam k vďačnosti. Pán poslanec Beke nech sa páči. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Keďže najbližšie zastupiteľstvo bude asi len v septembri a téma je 

dôležitá a je aj súrnejšieho charakteru, chcel by som sa opýtať, či je už vypísaná súťaž na 

prípravu projektovej dokumentácie vybudovania nového cintorína. Prezrel som predložené 

materiály pre poslancov, ale nevšimol som tam ohľadom toho žiadne.  

 

p. primátor Michal Domik 

Môžem vám povedať dobrú správu. Už je pripravená, takže VO na zhotoviteľa už bude 

vyhlásené.  

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne, lebo... 

 

p. primátor Michal Domik 

Pracujeme aj na tom. Uhm. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

...lebo dennodenne sa stretávam s otázkami.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte niekto páni poslanci? Ak nikto uzatváram diskusiu.  

 

Pristúpime k bodu č. 4 Plnenie uznesení Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu o plnení uznesení MZ v Rožňave. Prosím 

hlasujme.  

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalej nasleduje bod č. 5, ktorým je Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o školských 

obvodoch v meste Rožňava a o spoločných školských obvodoch základných škôl v 

zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava – návrh na zmeny a doplnenie 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Breuer nech sa páči. 
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p. poslanec Mgr. Zoltán Breuer 

Dobrý deň ešte raz. Tak komisia školstva odporúča schváliť tento bod. Boli tu malé zmeny. 

Vymazala sa škola Zelený strom, ktorá tam ešte figurovala a doplnili sa obce, odkiaľ máme deti 

v školách. Takže len taká zmena. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňave prerokovalo návrh na zmeny a doplnenie Všeobecne záväzného nariadenia mesta 

Rožňava o školských obvodoch v meste Rožňava a o spoločných školských obvodoch 

základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava a uznáša sa na zmenách a 

doplnení Všeobecne záväzného nariadenia mesta Rožňava o školských obvodoch v meste 

Rožňava a o spoločných školských obvodoch základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Rožňava v článku 7 ods. 3 a v prílohách č. 2, 3 a 4 podľa predloženého návrhu. Ukladá 

úplné znenie VZN uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 6 Všeobecne záväzné nariadenie o zákaze prevádzkovania 

hazardných hier na území mesta Rožňava v určených dňoch v roku 2024 – návrh 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňave prerokovalo návrh Všeobecne záväzného nariadenia o zákaze prevádzkovania 

hazardných hier na území mesta Rožňava v určených dňoch v roku 2024 a uznáša sa na 

Všeobecne záväznom nariadení o zákaze prevádzkovania hazardných hier na území mesta 

Rožňava v určených dňoch v roku 2024 podľa predloženého návrhu. Ukladá schválené VZN 

uverejniť na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 1 poslanec. 

 

Nezmeníme to. Prejdime k bodu rokovania č. 7 Zásady hospodárenia s majetkom mesta – 

návrhy na zmeny, návrh na zmeny 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh Zásad hospodárenia. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave 

schvaľuje zmeny Zásad hospodárenia s majetkom mesta v § 1, § 3 ods. 4, § 12 ods. 5, § 12 ods. 

11a a § 15a ods. 2, 3 a 7 podľa predloženého návrhu a ukladá úplné znenie Zásad hospodárenia 

s majetkom mesta uverejniť na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 8 Zásady pre určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom 

nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta - návrh na zmeny 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zmeny zásad pre určovanie výšky nájomného za 

nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmeny Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom a 

podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta v Čl. 3 písm. G a v Čl. 4. 

Ukladá úplné znenie Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností 

a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta uverejniť na webovom sídle mesta. Prosím 

hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Ďalším bodom je bod č. 9, ktorým je Záverečný účet mesta Rožňava vrátane škôl a školských 

zariadení a príspevkových organizácií k 31. 12.  mám tu 23. 22 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ospravedlňujem sa. Ja som mal trošku neporiadok v tom poradí bodov, ktoré ideme prerokovať. 

Finančná komisia odporúča MZ schváliť záverečný účet mesta bez výhrad.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje  

celoročné hospodárenie mesta Rožňava za rok 2022 bez výhrad podľa uznesenia na strane 2. 

Schvaľuje celoročné hospodárenie mesta za rok 2022 s výhradou. Toto som už nemal čítať. Bez 

výhrad. Takže bez výhrad. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Teraz pristúpime k bodu č. 10, ktorým je Návrh na schválenie 2. zmeny rozpočtu mesta vrátane 

zmeny rozpočtov rozpočtových a príspevkovej organizácie na rok 2023 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť druhú zmenu rozpočtu tak, ako bola predložená 

poslancom. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje 2. 

zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO na rok 2023 podľa návrhu uznesenia 

na str. 2-3. Prosím hlasujme. 

Za 7 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k majetko-právnym záležitostiam.  

BEMIK spol. s r. o., Rožňavské Bystré 227- zverejnenie zámeru predaja pozemkov mesta 

Otváram diskusiu. S faktickou pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemkov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemkov mesta. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prečítam návrh na... nik..nech sa páči. Pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Áno prepáčte. Zabudol som povedať, že finančná komisia odporúča cenu 50 eur za m2.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemkov 

mesta zapísaných na LV č. 3001 v k. ú. Rožňava, časť z parc. č. KN C 1861/291 zast. plocha 

s výmerou spresnenou geometrickým plánom cca 180 m2 a časť z parc. č. KN C 1861/294 zast. 

plocha s výmerou spresnenou geometrickým plánom cca 310 m2 pre BEMIK s. r. o., so sídlom 

Rožňavské Bystré 227, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. z dôvodu, že pozemky  

mesto toho času nevyužíva a susedia s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľa a susedia 

s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľa za cenu 50 euro  za m2. Všetky náklady súvisiace s 

predajom bude znášať kupujúci. Ukladá zabezpečiť zverejnenie zámeru predaja pozemkov 

mesta na úradnej tabuli a webovom sídle mesta. Zabezpečiť vyhotovenie geometrického plánu. 

Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11/2 Ing. Ján Jakobej, Edelényska 1940/6, Rožňava - zverejnenie 

zámeru predaja pozemku mesta 

Otváram diskusiu. S faktickou pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ neschváliť zverejnenie zámeru predaja pozemkov. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia neodporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja majetku mesta. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Tak nebudem čítať návrh na uznesenie. Prečítam celý? Chcel som si uľahčiť cestu. Návrh na 

uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru predaja pozemku 

mesta v k. ú. Rožňava s výmerou spresnenou geometrickým plánom cca 210 m2, časť z parc. č. 

KN C 2081/54 ostatná plocha s celkovou výmerou 18 833 m2, zapísanej na LV č. 3001, pre Ing. 

Jána Jakobeja, bytom Edelényska 1940/6, Rožňava, podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 

Zb. z dôvodu, že mesto pozemok nevyužíva a susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve 

kupujúceho, za  neurčenú cenu. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. 

Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti 9-ti poslanci, zdržalo sa 0 poslancov. 
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K bodu rokovania č. 11/3 Ing. Alena Gašparová, Muškátová 598/8, Turňa nad Bodvou - 

zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru prenájmu pozemku.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta v k. ú. 

Rožňava, časť z parc. č. KN C 1852/10 zast. plocha s výmerou 260 m2 pre Ing. Alenu 

Gašparovú bytom Muškátová 598/8 Turňa nad Bodvou, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 

138/1991 Zb. z dôvodu, že mesto pozemok nevyužíva a susedí s nehnuteľnosťami vo 

vlastníctve žiadateľky, ktorá ho užíva ako záhradu, za ročný nájom v zmysle Zásad pre 

určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo 

vlastníctve mesta vo výške 148 euro. Ukladá zabezpečiť zverejnenie zámeru prenájmu 

pozemku mesta na úradnej tabuli a webovom sídle. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11/4 Mária Sznovická, Letná 2, Rožňava - zverejnenie zámeru 

priameho prenájmu pozemku mesta 

Otváram diskusiu. pán poslanec Kelecényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru predaja pozemku. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť zverejnenie zámeru priameho prenájmu pozemku 

mesta za cenu podľa zásad. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Poprosím ešte máme tam diskutujúceho, vypnúť ho. Nikto sa nehlási do 

diskusie. Uzatváram diskusiu. prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave 

schvaľuje zverejnenie zámeru priameho prenájmu pozemku mesta v k. ú. Rožňava, časť s 

výmerou približne 210 m2 z parc. č. KN C 2081/54 ostatná plocha s celkovou výmerou 18 833 

m2, zapísaného na LV 3001, podľa § 9a, ods. 1 písm. c) v spojitosti s § 9a ods. 9 zák. č. 138/1991 

Zb., za cenu najmenej podľa Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom 

nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta v sume za 0,57 euro za m2/rok, spolu 

vo výške 120 euro za rok. Záujemcovia o prenájom predmetného pozemku môžu predkladať 

svoje cenové ponuky v lehote do 31. 08. 2023. Ukladá zabezpečiť zverejnenie zámeru priameho 
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prenájmu pozemku mesta na úradnej tabuli mesta, webovom sídle mesta a v regionálnej tlači. 

Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 11/5 Ivan Benedik, Šafárikova 90, Rožňava - zverejnenie zámeru priameho 

predaja pozemkov mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby odporučila MZ neschváliť zverejnenie zámeru predaja predmetného 

pozemku. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia neodporúča schváliť zverejnenie zámeru priameho predaja pozemku mesta. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zverejnenie zámeru priameho predaja 

pozemkov mesta v k. ú. Rožňava, zapísaných na LV č. 3001, parc. č. KN C 1943/20 ostatná 

plocha s výmerou 375 m2 a parc. č. KN C 1943/25 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 141 

m2, podľa § 9a ods. 1 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb., za cenu najmenej vo výške podľa 

znaleckého posudku. Všetky náklady súvisiace s predajom bude znášať kupujúci. Záujemcovia 

o predaj predmetných pozemkov môžu predkladať svoje cenové ponuky v lehote do 30 dní od 

dátumu zverejnenia zámeru priameho predaja pozemkov. Ukladá zabezpečiť zverejnenie 

zámeru priameho predaja pozemkov mesta na úradnej tabuli mesta, webovom sídle mesta a 

v regionálnej tlači. Po 2. zabezpečiť vypracovanie znaleckého posudku. Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti 10-ti poslanci, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 11/6 Vojtech Tomes a manž. Renáta Tomesová, Čučmianska 20, Rožňava 

- prenájom pozemku mesta 

Otváram diskusiu.  Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť prenájom pozemku mesta za cenu podľa Zásad pre 

určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a hnuteľného majetku vo 

vlastníctve mesta v sume 0,57 eur za m2 za rok, čo je spolu 57 eur za rok. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje prenájom pozemku mesta v k. ú. 

Rožňava, časť s výmerou približne 100 m2 z parc. č. KN C 1014/8 záhrada s celkovou výmerou 

981 m2, zapísaného na LV 3001, pre Vojtecha Tomesa a manželku Renátu Tomesovú, bytom 

Čučmianska 20, Rožňava, podľa § 9a, ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu, že 

predmetný pozemok bezprostredne susedí s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov, za 

cenu podľa Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností a 
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hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta v sume 0,57 euro za m2/rok, spolu vo výške 57 

euro/rok. Ukladá zabezpečiť vypracovanie nájomnej zmluvy. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11/7 Návrh na zrušenie uznesenia MZ č. 115/2018 zo dňa 28. 06. 

2018 

Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
...materiál a registrujem, že obidve strany sa chceli dohodnúť, ale na záver sa nedohodli, lebo 

sa nezhodlo, že na základe ktorého znaleckého posudku budú ceny určené. Chcem vás poprosiť, 

vedenie mesta, nám ten pozemok pred vilkou treba. Ten lesopark, ktorý je vedľa hotela, oproti 

nám no je to ako majetok, ale samozrejme sa to vymieňa hodnota za hodnotu. Nám ho až tak 

netreba. Či sa nedá dať bokom, ja neviem, či kvôli z akých dôvodov sa nepodarilo s pánom 

Macákom dohodnúť, ale, ale keď, keď bola blízko, na dosah tá dohoda, iba je otázka, že ktorý 

znalecký posudok, tak treba dať vypracovať jeden tretí. Alebo dajakou formou sa dohodnúť. 

Nedá sa nájsť na to riešenie? Predsa len by bolo úžasnejšie, keby vstup do tej vilky bol od, od 

hlavnej cesty a nie dajak po, po rozbitej ceste. Budovanie, budovanie ďalšej prístupovej cesty 

cez tie pozemky zozadu tiež niečo bude stáť. Chcem vás poprosiť, nestálo by to zato si ešte raz 

kľudne sadnúť za rokovací stôl a vyjednať nejaké podmienky? Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Tak v prvom bode vás musím upozorniť, že pán Macák už zomrel, keď sa to 

riešilo. Áno dedič. A v druhom bode našli sme lepšie riešenie a vymenili sme pozemky, aby 

sme mali prístupovú cestu ku tej vilke. Takže tá prístupová cesta by mala už patriť mestu. Nech 

sa páči s faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Ja viem, je tam prístupová cesta zozadu, ktorú treba ešte vybudovať, dobudovať, spevniť. Bude 

dlhšia, bude niečo stáť a preto sa len, ten, ten ozajstný prístup by bol spredu, z ulice, z cesty. 

Ešte raz, či by netrebalo sa nad niektoré veci povzniesť a sadnúť si za rokovací stôl. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pozrieme sa na to, ale ja si myslím, ako momentálne si myslím, že nie je až taká vôľa. Vtedy to 

bolo výmena 1:1, keď to sa to prepočítalo a tam bolo skoro 5-násobne väčší pozemok a si 

myslím, že do budúcnosti určite budú výzvy aj na to, že ten park by sa mohol obnoviť aspoň 

z časti. Alebo možno príde dajaký developer, ktorý kúpi ten hotel a ponúkne nám lukratívnu 

cenu za to, aby vlastne mohol ten park dostať do svojho majetku. Lebo je to vybudovaná plocha. 

Takže. No áno, ale keď si pozriete tú mapku, tak je to... hodnota ku hodnote, tak je to tam skoro 

5 násobne väčší pozemok hej. Ja viem, že hodnota, spevnená, áno, áno. S faktickou ešte nech 

sa páči pán zástupca bližšie informácie. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

V podstate toto uznesenie už pre nás aj tak nie je relevantné z toho dôvodu, že pán Macák 

zomrel. Čiže aj v prípade, že by sme jednali, čo nevylučujeme, keď bude záujem aj z druhej 

strany, tak musíme na novo aj zámer, aj prípadnú zmenu riešiť už s novým vlastníkom. Čiže 

z tohto, pre tento dôvod rušíme toto uznesenie. Neznamená to, že my by sme nemohli ten 

pozemok riešiť v budúcnosti, keď bude záujem a keď bude snaha z obidvoch strán. Ale zatiaľ 

nedošlo, ale tento, toto uznesenie je v podstate zbytočné a tak či tak by sme museli postupovať 

odznovu. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja najprv sa vrátim vlastne k tým diskusiám, ktoré sme mali v minulosti. Naše výhrady na 

finančnej komisii, ak ma pamäť neklame, boli k tomu, že ten posudok, ktorý, ktorý bol dodaný 

zo strany neviem už teraz, že či to bol pán Macák, alebo, alebo jeho dedič na ten, na tú spevnenú 

plochu bol podľa nášho názoru ako výrazne nadhodnotený. To ako keby to bolo krásne 

vyasfaltované parkovisko s novým asfaltom, tak možno vtedy by to malo takú hodnotu. Ale, 

ale teda vieme v akom stave to je a tá, proste ten posudok, tá, tá cena bola podľa mňa 

nadhodnotená. Čiže áno malo to ísť akože hodnotovou zámenou, len teda mali sme pocit, že, 

že ich posudky boli, boli nadhodnotili svoj vlastný majetok a náš, náš podhodnocovali. Takže 

v tom bol problém. A teda odporúčanie finančnej komisie je, je schváliť zrušenie uznesenia č. 

115/2018. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave ruší uznesenie MZ č. 115/2018 zo dňa 

28.06.2018, ktorým bola schválená zámena pozemkov v k. ú. Rožňava medzi mestom Rožňava 

a Ing. Ondrejom Macákom bytom Rožňavské Bystré č. 209. Ukladá zabezpečiť oznámenie 

uznesenia. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11/8 Vertikal – SOLID, s.r.o., Rožňavská Baňa 229, 048 01 

Rožňava, Gabriel Grecmacher, Letná 36, 048 01 Rožňava, Katarína Višňovská, Edelényska 

1993/2, 048 01 Rožňava - zrušenie uznesenia MZ 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Balázs nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
Je to zase obdobný prípad. Jedná sa o pozemok mesta, ktorý je z troch strán obkľúčený 

pozemkami iných vlastníkov. Ten pozemok nám netreba. Keby sme ho predali mali by sme 

zaňho, zaňho príjem aspoň vo forme daní. Okrem toho to takto musíme udržiavať, strážiť, 

neviem čo, osvetľovať. Nemá zmysel si sadnúť zase za rokovací stôl, lebo tí vlastníci mali 

záujem o kúpu, len my sme tu stre..my sme tú cenu tak prestrelili, že povedali, že nepodpíšu tie 

zmluvy. Nemá zase zmysel si sadnúť za rokovací stôl a tohto pozemku, ktorý je pre mesto úplne 

zbytočný, lebo tam nemáme ani m2 v okolí. Všetko sú dookola pozemky tých 3 žiadateľov. 

Nemá zmysel si zase sadnúť za rokovací stôl? Poprosím vás skúste zvážiť. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No tento krát začnem tým, že prečítam, že finančná komisia odporúča MZ schváliť zrušenie 

uznesenia č. 147/2022 zo dňa 29. 06. 2022. A teraz k tomu predmetu. Podľa tých informácií, 

ktoré sme dostali na finančnej komisii jeden so záujemcov bol ochotný zaplatiť tú cenu, ktorú 

mesto požadovalo. Ďalší dvaja nie. Čiže ja si nemyslím, že tá cena bola prestrelená, lebo 

neodmietli to všetci traja. Myslím, že tá cena je primeraná a mesto nie je dôvod, aby sa 

zbavovalo bezhlavo nejakých pozemkov. To už sme tu v minulosti zažili, že sa predávali 

pozemky za, za smiešnu cenu. Že, že to nepotrebujeme, pričom sme mohli predať za, za oveľa 
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vyššiu cenu. Čiže ako ja si nemys...som za to, aby mesto si počkalo. Možno sa zmenia aj, aj 

majitelia, lebo však majitelia nehnuteľností sa menia, zmenia, môžu sa zmeniť majitelia 

nehnuteľností a tí ďalší budú ochotní zaplatiť. Ceny nehnuteľností rastú. Nie je dôvod predávať 

majetok mesta pod cenu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. S faktickou pán zástupca nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja len dodám, že v prípade ak bude záujem o rokovanie, tak samozrejme môže byť. Dôležité 

bude to, ako sa k tomu opäť postaví potom aj MZ. Takže rokovať sa dá. Samozrejme ale 

v súčasnej dobe, v tejto podobe nie je vykonateľné uznesenie, tak z toho dôvodu ho navrhujeme 

zrušiť. V prípade, že bude mať, že budú mať tam majitelia okolitých pozemkov záujem, lebo aj 

toto bolo na ich, vlastne po ich záujme, tak samozrejme, že budeme rokovať. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave 

ruší uznesenie číslo 147/2022 zo dňa 29. 06. 2022, ktorým bol schválený predaj pozemku mesta 

v k. ú. Rožňava, parcela parc. č. KN C 4420/13 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 334 m2 

zapísaná na LV 5321 podľa geometrického plánu č. 46933239-63/2022 zo dňa 18. 05. 2022 

vyhotoveným Ing. Jaroslavom Palackom pre žiadateľov Vertikal – SOLID, s.r.o., Rožňavská 

Baňa 229, 048 01 Rožňava, pre Gabriela Grecmacher, Letná 36, 048 01 Rožňava a Katarína 

Višňovská, Edelényska 1993/2, 048 01 Rožňava. Ukladá oznámiť zrušenie uznesenia. Prosím 

hlasujme.  

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11/9 Miroslav Gonos a Marián Gonos, Jovická 43, Rožňava 

zmena uznesenia MZ č. 46/2023 zo dňa 30. 03. 2023 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kelecsényi nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Attila Kelecsényi 

Komisia výstavby neodporučila MZ schváliť zmenu uznesení 46, 47, 48, 49, 50, 51, 52/2023 

zo dňa 30. 03. 2023. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia neodporúča MZ schváliť zmenu uznesení č. 46, 47, 48, 49, 50, 51, 52/2023. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. Prečítam návrh na uznesenie. Návrh na uznesenie: Mestské zastupiteľstvo v Rožňave 

schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 46/2023, 47/2023, 48/2023. Hej? Chceli sme si uľahčiť. 

Nevadí. Nevyšlo nám to. Tak ešte to dám pred dovolenkou. Tak ideme po jednom. Áno, áno, 

áno tak. Prečítam už, aby... dobre. Ďakujem pekne. Tak, tak. Tak, tak. Návrh na uznesenie: 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 46/2023 zo dňa 30. 03. 

2023. Prosím hlasujme.  

Za 10 poslanec, proti 6-ti, zdržalo sa, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 



30 
 

Prejdeme k ďalšiemu bodu 11/9 Malvína Fehérová, Východná 5, Rožňava Alexander Fehér, 

Východná 9, Rožňava Gabriel Fehér, Železničná 484, Plešivec zmena uznesenia MZ č. 47/2023 

zo dňa 30. 03. 2023 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňave schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 47/2023 zo dňa 30. 03.2023. Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti 7-mi, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prečítam k bodu rokovania č. 11/9 taktiež Július Fehér a Ing. Peter Fehér Východná 7, Rožňava 

zmena uznesenia MZ č. 48/2023 zo dňa 30. 03. 2023 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 48/2023 zo dňa 30. 03. 2023. 

Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti 7-mi, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prejdeme k ďalšiemu bodu 11/9 Ing. Michal Bistrický, Východná 5, Rožňava zmena uznesenia 

MZ č. 49/2023 zo dňa 30. 03. 2023 

Prosím otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 49/2023 zo dňa 30. 03. 

2023. Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti 7-mi, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

V bode 11/9 máme Ján Emődi bytom Herdweg 34, Böblingen, Nemecko zmena uznesenia MZ 

č. 50/2023 zo dňa 30. 03. 2023 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo 

v Rožňave schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 50/2023 zo dňa 30. 03. 2023. Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti 7-mi, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

K ďalšiemu bodu č. 11/9 Erika Lőrinczová a Ivan Lőrincz, Východná 1, Rožňava zmena 

uznesenia MZ č. 51/2023 zo dňa 30. 03. 2023 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 51/2023 zo dňa 30. 03. 2023. 

Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti 7-mi, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prejdeme k ďalšiemu bodu 11/9 Ladislav Lőrincz a Silvia Lőrinczová, Jarná 23, Rožňava 

zmena uznesenia MZ č. 52/2023 zo dňa 30. 03. 2023 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje zmenu uznesenia MZ č. 52/2023 zo dňa 30. 03. 2023. 

Prosím hlasujme. 

Za 0 poslancov, proti 8-mi, zdržal sa 1 pán poslanec. 

 

Prejdeme k bodu rokovania 11/10 Alexander Rézműves a manželka Anna Rézművesová, 

Krátka č.7, Rožňava - ponuka na odkúpenie nehnuteľností do majetku mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia neodporúča MZ schváliť kúpu predmetných nehnuteľ....predmetných 

nehnuteľností od manželov Rézmȕvesovcov. Ďakujem. 
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p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje kúpu nasledovných nehnuteľností v k. ú. Rožňava do 

majetku mesta: 

- rodinný dom so súpisným číslom 1385 

- rodinný dom so súpisným číslom 1326 

a pozemky, parc. č. KN C 1036/1 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 180 m2, parc. č. KN 

C 1037/1 zastavaná plocha a nádvorie s výmerou 134 m2 od Alexandra Rézművesa a manž. 

Anny Rézművesovej, bytom Krátka 7, Rožňava za cenu 70 000 euro. Ukladá zabezpečiť 

vypracovanie kúpnej zmluvy. Prosím hlasujme.  

Za 1 poslanec, proti 8-mi, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 11/11 názov správy Východoslovenská vodárenská spoločnosť, 

a. s. , Košice - zriadenie vecného bremena na pozemky mesta 

Otváram diskusiu. Pán poslanec Bolaček nech sa páči. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ďakujem za slovo. Budem hlasovať za, ale tento materiál sa s časti dotýka takej nejakej 

myšlienky, alebo návrhu, ktorý by som chcel už dávno odprezentovať. A to je akým spôsobom 

sa v Rožňave ukladajú rôzne telesá energetických firiem, alebo telekomunikačných firiem ako 

príklad, na pozemky mesta Rožňava. Z môjho pohľadu taký negatívny príklad je, keď, keď sme 

povolili v zelenom páse medzi cestou a medzi chodníkom na sídlisku Podrákoš na Ulici 

kozmonautov, keď si dobre pamätám, telekomunikačný kábel je tam položený. Vzhľadom na 

klimatickú zmenu by bolo vhodnejšie tam nasadiť nejaké nízko vzrastlé dreviny. My už tieto 

dreviny pravdepodobne nikdy tam nasadiť nebudeme môcť, keďže by sme museli zabezpečiť 

finančne prekládku tohto kábla. Čiže to bude finančne nerentabilné. Často si takto naše vlastné 

pozemky za pomerne smiešny finančný obnos dovolíme zapratať rôznymi inžinierskymi 

sieťami, čo samozrejme musíme do určitej miery. Ale moja prosba pravdepodobne smerom 

k stavebnému úradu, odboru, by bola, iba prosba, nie uznesenie, nie návrh na uznesenie, či 

vieme vypracovať nejaké VZN-ko, kde by sme si stanovili aké formy týchto sietí by sme vedeli 

ukladať napr. do telies chodníkov. Samozrejme vyšlo by to, vyšlo by to drahšie toho realizátora, 

ktorý má tento zámer. Som otvorený diskusii, ale takto by sme si my za smiešne peniaze vlastne 

neznehodnocovali naše vlastné pozemky, kde my už potom do budúcna nebudeme nikdy 

pravdepodobne môcť niečo, niečo s týmto pozemkom robiť. Ako to funguje dnes je, že za 

nejaký smiešny poplatok telekomunikačná firma položí kábel do nášho pozemku, zaplatí okej. 

My tam už nemôžme robiť nič. Dokonca aj keby sme tam my niečo chceli robiť, tak musíme 

túto firmu zavolať, oni nám musia tento kábel zamerať, ktorý tam dali, my zaplatíme ešte za to, 

že oni nám zamerajú svoj kábel na našom pozemku. Oni dokonca na tom ešte aj časom a často 

zarobia viacej, než čo bola tá platba, ktorú nám dali. Čiže moja žiadosť, prosba týmto smerom 

je, či vieme nejakou rozumnou formou do tohto procesu vstúpiť  tak, aby sme si my určovali 

s ohľadom na naše budúce potreby miesta, kam tieto inžinierske siete, kam tieto káble, kam 

toto všetko budeme smerovať, aby sme do budúcna nestáli pred problémom, že musíme robiť 

prekládky cudzích sietí na našich pozemkoch, za naše peniaze. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nech sa páči pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne za slovo. Nie som si istý, či VZN-ko je práve vhodná forma. Vysvetlím aj kvôli 

čomu. Už v súčasnosti, áno v minulosti to presne tak prebiehalo ako si povedal a nebolo to 
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dobré. A z toho dôvodu už v súčasnosti odbor výstavby aj s odborom majetko-právnym 

konzultujú tieto veci aj s hlavným architektom, ktorý sa k tomu vyjadruje a v súčasnosti už tieto 

povolenia idú tak, že v prípade, že to nie je v súlade so záujmami mesta tak im dávame 

alternatívy, že kde si to môžu stavať. Takže práve to bolo, ten chodník mnohokrát to kritizoval 

aj práve hlavný architekt, že niekedy, možno si pamätáte na Ulici pionierov, keď popod stromy 

išli, len aby pár metrov ušetrili. Pritom mali vydané povolenie úplne inak. Takže zaviedli sme 

aj kontrolu toho, ako to vykonávajú, aj kontrolu toho, ako to dajú spätne do pôvodného stavu. 

Ale samozrejme vyjadrujeme sa ku každému jednému položeniu týchto sietí s tým, aby to 

odsúhlasili aj kompetentní ľudia v meste, ktorí vedia, že napr. v tejto časti budeme niečo ešte 

ukladať. Takže už sa to deje.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ešte by som doplnil, že tak isto sme ich zaviazali k tomu, že keď chcú nejaké káble dať do 

zeme, tak musia osloviť aj ostatných partnerov a dať to všetko spoločne do jednej chráničky, 

aby nie vedľa seba ťahali jedna spoločnosť, druhá spoločnosť, tretia. Ale musia sa dohodnúť 

na určitej sume a keď nedá sa, tak ako my mesto budeme medzi nimi mediátormi, ale my sme 

zaviazali s tým, že keď jedna spoločnosť chce natiahnuť niekde káble, musí osloviť aj ďalšie 

spoločnosti, aby išli v jednej ryhe a v jednej chráničke. Takže aby už do budúcnosti nelietali 

nám tie káble. Ale veľmi dobrá poznámka z vašej strany. A ešte samozrejme citlivá otázka. 

Veľakrát presne to sa stane, aj u nás, že urobíme záznam, videozáznam a presne z tejto 

Záhradníckej, že ideme robiť túto Záhradnícku a zaasfaltujeme. Sľúbil som to obyvateľom, tak 

sa ospravedlňujem za to, že keď už tam prišli zamerať, tak zistilo sa vlastne vodárne to zbadali, 

že čo tam ide robiť. A sme hovorili, že no ideme tam urobiť nové parkovisko a urobiť tak isto 

to predblokové priestranstvo, opraviť tým ľuďom, lebo už majú veľmi staré tie asfaltové 

povrchy. A oni povedali, že no ale my asi o 2 roky chceme tam meniť vodovod. Hej tak sme 

povedali tak rýchlo, dobre, tak to posuňme tú celú stavbu a poďme na to, aby ešte tento rok ste 

tam vymenili všetky tie vodovodné prípojky, kanalizácie a aby sme mohli potom dať my ten 

asfalt. Tak sa ospravedlňujem, že to nebolo urobené v roku 2022, ale muselo sa to posunúť 

kvôli týmto prácam do roku 2023 a možno 2024. Neviem, kedy dokončia. A tak isto už aj SPP-

čko. Hej, takže aby sme nerobili 2 krát. Veľmi dbáme na to, aby sme nerobili 2 krát. Že my 

urobíme povrch nový a príde SPP-čko a začne obnovovať rúry plynu hej a tak isto vodárne 

a oni tak isto kanalizáciu. Takže najprv nech nastúpia oni, nech vymenia všetko, celý spodok 

a my už potom ten povrch urobíme na vlastné náklady. Takže som rád, že už tento materiál je 

tu, aby, že už vodárne sa pustia do tej opravy. Nech sa páči ešte s faktickou pán poslanec 

Bolaček. 

 

p. poslanec Ing. Ondrej Bolaček 

Ja som rád a tak by to malo, si myslím, aj v normálnej spoločnosti fungovať, že tieto firmy 

komunikujú. Žiaľ niekedy musíme ich my na to upozorniť. Chápem. A som veľmi rád, že pán 

hlavný architekt je jeden z tých, čo posudzujú aj že kam tieto zámery. Takže dúfam, že takto aj 

do budúcna pôjdeme. Takže super. A aby som povedal aj pozitívny príklad. Myslím, že to bol 

OZ Otvor dvor, ktorí uspeli s projektom a sa vysadili tie stromy pri veľkom parku v tom 

zelenom páse, medzi tiež medzi cestou a chodníkom na Ulici Cyrila a Metoda. Takže takto, 

aby, aby sme, toto som presne myslel, aby sme si tieto malé kúsky zelene nezastavovali. 

Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja by som ešte trošku nadviazal na túto diskusiu. naozaj by bolo vhodné, aby mesto malo nejaký 

systém. Asi nemusí to byť, že VZN, ale keď budeme chcieť opravovať cesty a čaká nás 

najbližších rokov opravovanie povrchov viacerých ciest, keď na to budú peniaze, čo verím, že 

budú, tak vždycky keď si naplánujeme, že ideme budúci rok opravovať nejakú cestu, tak by 

mali byť oslovené všetky organizácie, ktoré môžu mať nejaké vedenia a proste vyzvať ich 

vodárne, kanalizácie, plynovod, elektriku, že ideme, máme v pláne budúci rok, o 2 roky túto 

cestu proste opravovať povrch a ak teda majú nejaké svoje investičné zámery, tak aby to proste 

harmonizovali. Aby sa naozaj nestalo, že my položíme nový povrch a o 2 roky nám to dakto 

rozkope. Takže toto by malo iniciovať mesto. Oslovovať tieto organizácie vopred. Dobre a teda 

tá druhá vec je finančná komisia odporúča MZ schváliť návrh primátora mesta na bezodplatné 

zriadenie vecného bremena  na uvedené pozemky mesta. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje návrh primátora mesta na bezodplatné zriadenie vecného 

bremena na pozemky mesta v k. ú. Rožňava zapísaných na LV č. 3001, uvedených v dôvodovej 

správe a to strpieť umiestnenie inžinierskych sietí a ich príslušenstva na slúžiacich pozemkoch, 

ako to bude zakreslené v geometrickom pláne, trpieť vstup a vjazd na slúžiace pozemky pri 

uložení, prevádzke, údržbe a opravách predmetných inžinierskych sietí, zdržať sa konania, 

ktoré by bránilo oprávnenému vo výkone jeho práv z vecného bremena v prospech 

Východoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a s. , so sídlom Komenského 50, Košice v rámci 

stavby „Rožňava, ul. Záhradnícka – rekonštrukcia vodovodu“ z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa, a to z dôvodu, že majetok sa zaťažuje vo verejnom záujme. Všetky náklady spojené so 

zriadením vecného bremena bude znášať žiadateľ. Ukladá zabezpečiť vypracovanie zmluvy o 

budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 11/12 Technické služby mesta Rožňava - protokolárne odovzdanie 

majetku mesta do správy 

Prosím otváram diskusiu. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia odporúča MZ schváliť protokolárne odovzdanie majetku do správy pre 

Technické služby mesta Rožňava. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje protokolárne odovzdanie nasledovného majetku:  

po 1. Most na Ul. kúpeľnej v Rožňave v obstarávacej cene 8 400 euro 

v bode 2. Parkovisko pri športovej hale na Ul. Štítnickej v obstarávacej cene 56 481,55 euro  

v bode 3. 10 parkovacích miest na Ul. Kozmonautov v obstarávacej cene 18 506,44 euro 

do správy pre Technické služby mesta Rožňava s účinnosťou od 01. 07. 2023. Ukladá 

zabezpečiť vypracovanie protokolu o odovzdaní majetku mesta do správy. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. Ďakujem. 

 

A prejdeme k bodu rokovania č. 11/13 Protokolárne odovzdanie majetku do správy Základnej 

školy, Zlatá 2, Rožňava 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie. Nech sa páči pán poslanec 

Kuhn predsa len. 
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p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Tlačil som nesprávne tlačítko. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nevadí. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ešteže sa mi to nestalo pri hlasovaní. To by bolo horšie. Finančná komisia odporúča MZ 

schváliť protokolárne odovzdanie hnuteľného majetku didaktickej pomôcky biologickej učebne 

na ZŠ Zlatá a nehnuteľného majetku parkovisko pri ZŠ Zlatá do správa ZŠ Zlatá. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje protokolárne odovzdanie: hnuteľného 

majetku – Didaktické pomôcky biologickej učebne na ZŠ Zlatá v nadobúdacej hodnote 43 595 

euro a nehnuteľného majetku – Parkovisko pri ZŠ Zlatá v nadobúdacej cene 26 558,65 euro do 

správy Základnej školy, Zlatá 2, Rožňava s účinnosťou od 01. 07. 2023. Ukladá zabezpečiť 

vypracovanie Protokolu o odovzdaní majetku do správy. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Majetko-právne máme za sebou.  

Prejdime k bodu rokovania č. 12 Vyhodnotenie činnosti a hospodárenia Mestského televízneho 

štúdia s.r.o. Rožňava 

Otváram diskusiu. nikto sa nehlás...nech sa páči pán poslanec Kuhn. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Finančná komisia berie na vedomie vyhodnotenie činnosti hospodárenia Mestského televízneho 

štúdia Rožňava. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prečítam návrh na uznesenie. Uzatváram diskusiu, nakoľko sa nikto nehlási. 

Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Vyhodnotenie činnosti a hospodárenia 

Mestského televízneho štúdia s.r.o. Rožňava. Prosím hlasujme. 

Za 9 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 13 Úlohy Komisie ochrany verejného poriadku Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave – návrh na doplnenie 

Otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na uznesenie. Mestské 

zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje doplnenie Úloh Komisie ochrany verejného poriadku 

Mestského zastupiteľstva v Rožňave podľa predloženého návrhu. Ukladá úlohy Komisie 

ochrany verejného poriadku Mestského zastupiteľstva v Rožňave so schváleným doplnením 

uverejniť na webovom sídle mesta. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdeme k bodu rokovania č. 14 Náplň činnosti Komisie vzdelávania a mládeže Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave  

Otváram diskusiu. Pán zástupca nech sa páči. 
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p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ďakujem pekne. Len jedna malá technická pozmeňujúca poznámka. V rokovacom poriadku, 

v bode 1 posledná odrážka rozhoduje o zaradení materiálu do MZ navrhujem to zmeniť, keďže 

komisia nemôže rozhodovať, iba odporúčať, tak zmeniť to na prijíma odporúčania o zaradení 

materiálov do MZ. Ďakujem.  

 

p. primátor Michal Domik 

Pán poslanec Bischof nech sa páči s faktickou. 

 

p. poslanec Mgr. Matúš Bischof 

Ďakujem veľmi pekne. Komisia na svojom rokovaní 13. 06. vypracovala tento návrh. 

A ďakujeme za doplnenie a túto menšiu opravu. Čiže dávam návrh na hlasovanie podľa 

odporúčania pána zástupcu primátora Drengubiaka. Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási. Prečítam návrh na uznesenie. Takže to bol, takže poprosím 

ešte o pozmeňujúci návrh. Najprv dáme pozmeňujúci návrh pána zástupcu. Nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Takže navrhujem v bode 1 posledná odrážka nahradiť vetu rozhoduje o zaradení materiálov do 

MZ, vetou prijíma odporúčania o zaradení materiálov do MZ. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prosím hlasujeme o celom návrhu. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

K bodu rokovania č. 15/1 Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Rožňava na II. 

polrok 2023 

Poprosím pani hlavnú kontrolórku. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne za slovo. Vážený pán primátor, vážení páni poslanci v zmysle § 18f ods. 1 

písm. b) zákona Slovenskej národnej rady č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov predkladám návrh plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2023. Návrh 

plánu bol zverejnený v zákonom stanovenej lehote. Okrem kontrol samozrejme mojou 

povinnosťou je vykonávať aj iné činnosti medzi iným stanoviská k záverečnému účtu, alebo 

k rozpočtu ako aj vybavovať podnety prijatých v súlade so zákonom č. 307/2014 Zb. 

o niektorých opatreniach súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej činnosti, ako aj 

sledovanie stavu a vývoja dlhov mesta Rožňava. Predkladám tento návrh. Ak máte  nejaké 

pripomienky, alebo chcete niečo doplniť, nech sa páči. 

 

p. primátor Michal Domik 

Otváram diskusiu. Nech sa páči. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prečítam návrh na 

uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave schvaľuje Plán kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky mesta Rožňava na II. polrok 2023. Prosím hlasujme. 

Za 10 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 
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Prejdeme k bodu rokovania č. 15/2 Správa o kontrolnej činnosti za 1. polrok 2023 

Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ďakujem pekne. V súlade s § 18f ods. 1 písm. d/ a e/ zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov predkladám správu o kontrolnej činnosti za I. polrok 2023. Okrem 

kontrol tak isto som podávala správu o, alebo stanovisko k záverečnému účtu. Stanovisko 

k rozpočtu. O všetkých kontrolách, ktoré máte uvedené v správe boli podané, bola podaná 

správa na každom zas...alebo na nasledujúcom zastupiteľstve. V priebehu prvého polroka 

nebola podaná žiadna petícia v zmysle zákona o sťažnostiach. Tak isto nebol podaný podnet 

o oznamovaní protispoločenskej činnosti v zmysle zákona. Takže to je všetko z mojej strany. 

Ak chcete sa niečo opýtať, alebo máte pripomienky nech sa páči. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Otváram diskusiu, nech sa páči. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. Prosím 

hlasujme. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Prejdime k bodu rokovania č. 15/3 Správa z kontroly vymáhania pohľadávok mesta Rožňava, 

okrem daňových pohľadávok za roky 2021 – 2022 

Nech sa páči pani hlavná kontrolórka. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Áno ďakujem. Kontrolu som vykonala podľa § 18e zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 

v znení neskorších prepisov a podľa základných pravidiel finančnej kontroly § 20-27 zákona č. 

357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov. Na 

základe schváleného plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023, schváleného uznesením MZ 

č.228/2022 zo dňa 15. 12. 2022. Cieľom kontroly bolo skontrolovať vymáhanie pohľadávok 

mesta okrem daňových pohľadávok za obdobie rokov 2021 – 2022. Pohľadávky sa vymáhajú 

v zmysle zásad hospodárenia s majetkom mesta Rožňava § 13 týchto zásad a § 15. Nebudem 

to čítať túto legislatívu, je to len pre vašu informáciu. Ku kontrole boli predložené spisy 

o vymáhaní pohľadávok za rok, roky 2021 – 2022 ako aj súpis odstúpených priestupkov na 

vymáhanie, ktoré riešila MsP za roky 2021 – 2022. Moje zistenia sú tam uvedené. Konštatujem, 

pri kontrole bolo zistené, že sa nepracuje systémovo s pohľadávkami mesta. Odbor právny 

a správy majetku neeviduje zoznam spisov pridelených na vybavenie a za roky 2021 a 2022 

nebolo riešené ani jedno podanie MsP. Na základe zistených skutočností som odporučila, keďže 

pohľadávky majú rastúcu tendenciu je potrebné s nimi systematicky pracovať a využiť všetky 

právne možnosti na ich vymáhanie. Správa z kontroly bola prejednaná, prerokovaná so 

zodpovednými zamestnancami a boli prijaté opatrenia na odstránenie zistených nedostatkov. 

Nech sa páči ak máte otázky. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ďakujem pani hlavnej kontrolórke za správu. Chcem sa spýtať, či ste dávali nejaké konkrétne 

opatrenia, teda konkrétne návrhy aké opatrenia. Alebo či teda, už, už teda príslušní pracovníci 

MsÚ hovorili o nejakých návrhoch. Napr. ma zaujíma, že teda ma prekvapilo, že vlastne sa 

neeviduje zoznam spisov vybavených na pridelenie. Neexistuje niečo také ako informačný, ja 

predpokladám, že nejaký informačný systém na MsÚ máme. A či teda je nejaká, lebo to je taký 



37 
 

ten, keď správne chápem ten informačný systém pozostáva z viacerých blokov a predpokladám, 

že aj na vymáhanie pohľadávok také niečo existuje. Tak neviem, či to máme zakúpené túto časť 

a, a teda či, ak, ak ju máme, prečo ju nevyužívame. Ak ju nemáme, koľko by to stálo, aby sme 

proste mali prehľad, lebo hej základom, základom toho, aby sme išli vymáhať pohľadávky je, 

že máme jasný prehľad a že vieme, kto čo má robiť. 

 

p. hlavná kontrolórka JUDr. Katarína Balážová 

Ja som pri kontrole konzultovala s vedúcou právneho a správy majetku túto situáciu, keďže 

právnik mesta vymáha tieto pohľadávky. Ale okrem, teda máme viac druhov pohľadávok 

a niektoré rieši priamo finančný odbor. Centrálna evidencia ako taká neexistuje. To znamená, 

že MsP si vyhotovuje svoje tabuľku, svoju dokumentáciu. Potom to odovzdávajú písomne na 

riešenie. Tak isto odbor školstva od januára je tam dosť veľký nárast pokút za nesplnenie 

školskej dochádzky, ktorá sa už musí ukončiť udelením pokuty. Predtým to bolo možné riešiť 

dohovorom. Čiže je dosť veľký nárast tej agendy. Pani vedúca už myslím aj prijala opatrenia, 

že rozdelili si agendu v rámci odboru právnici a každý sa bude zaoberať určitým druhom 

pohľadávok, lebo v podstate tu aj hrozí premlčanie. Aj jednoducho treba s tými pohľadávkami 

robiť. Ide o dosť veľké peniaze. Každé euro je dobré, ktoré sa do mestskej kasy dostane. Takže 

škoda, že nie je tu pani doktorka, vedúca právneho Kalinová. Ale myslím si, že do budúcna 

bude treba na tom pracovať.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Ešte s faktickou pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Ja si myslím, že je to dôležité aj preto, lebo veľakrát keď riešime nejaké, nejaké veci napr. 

predaje, tak riešime to, že či dotyčný má všetko uhradené. Takže ja som predpokladal, že proste 

tu máme nejaký centralizovaný systém ako, ako funguje niečo, niečo ako dlžníci.sk. Že proste 

keď chce niekto s niekým rokovať na úrovni, na celoslovenskej, tak si vie zistiť, či ten človek 

má zaplatené dane, odvody v zdravotnej, sociálnej poisťovni. Čiže som čakal, že niečo také 

v malom budeme mať aj, aj na meste, aby sme mali prehľad, že ktoré, ktorí sú tí občania, alebo 

ktoré sú firmy, ktoré proste dlžia na, na rôznych poplatkoch alebo nedoplatkoch. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím pani Ing. Eriku Leskovjanskú sa hlási. Nech sa páči. 

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Dobrý deň prajem. Nemáme na to centrálny systém tak jak si povedal, že nejakí dlžníci.sk. 

Máme na to rôzne moduly a keď preverujeme dlžni...kupujúceho, tak ho preverujeme 

samostatne v module na dane, samostatne v module na odpad, samostatne v module na zmluvy, 

či nemá zo zmlúv nejaké záväzky, samostatne v module faktúr. Tak isto policajti si evidujú 

samy samostatne, ako aj škola si samostatne, aj sociálny odbor má na to svoj modul. Čiže je to 

evidované v rôznych moduloch, ale nie je to centrálne. Čiže sa preveruje viacero modulov, kde 

sa tu evidujú tie pohľadávky.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne za dovysvetlenie. Nech sa páči s faktickou pán poslanec Balázs. 

 

p. poslanec Ing. Juraj Balázs 
V dnešnej dobe a pri takomto rozsahu možných pohľadávok vlastne mesta, určite si to vyžaduje 

jeden dokonalejší systém. A systém, ktorý vlastne jednak medzi jednotlivými rezortmi, 
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odbormi bude komunikovať a následne vlastne s určitými pravidlami, po určitej dobe po 

splatnosti musia nabehnúť v podstate upomienky a vymáhania. Neviem si predstaviť, že pri 

takomto rozsahu sú to sumy od, od pár eur po možná tisíce. Že, že toto tu nie je systémovo 

riešené. Ja si myslím, že určite by jedna z úloh do budúcna mala byť toto, toto vyriešiť. Lebo 

neviem si predstaviť, lebo tu nejde o to, že rozdeliť medzi jednotlivých zamestnancov. Tu, tu 

nemáme čo rozdeliť, lebo ku nim to nedôjde. Iba aké malé promile ľudí kupuje majetok od 

mesta, ktoré sa preveruje. To je jedno úplne malé promile. Takže, takže určite systémový krok 

si to vyžaduje.  

 

p. primátor Michal Domik 

Ja len na doplnenie. Máme aj tak, že sú tam aj požiadavky o byty a taktiež tak isto preverujeme 

všetko. Musia mať všetko zaplatené, keď žiadajú o byt, alebo o nejaké služby v meste, že ktoré 

sú nad rámec nás. Takže stále si to skontrolujeme, či má zaplatené všetky dane, poplatky za 

smeti a ostatné veci. Pán poslanec Kuhn nech sa páči s faktickou.  

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

Aj to pripravované VZN o parkovaní, tam sa tiež predpokladá nejaké zvýhodnenia, alebo teda 

možnosti pre tých, ktorí majú všetko uhradené. Preto ma prekvapuje, že teda ten informačný 

systém, predpokladám, že to je keď dobre pamätám CoraGeo, že on vlastne neumožňuje, aby 

tie moduly boli nejakým spôsobom prepojené? Nedá sa to s nimi riešiť, že lebo akože rozumiem 

správne, že to musíš akože 6 krát, do 6-tich modulov zadať to meno, aby si preverila? Že nedá 

sa, že zadáš raz...Lebo ako v dnešnej informačnej dobe mi to pripadá absurdné, že, že 6 krát 

musím zadať do 6-tich modulov proste požiadavku na preverenie nejakej firmy, alebo nejakého 

človeka. Že nezadám to meno raz a proste vyhodí mi, že je  v tomto module má takýto 

nedoplatok evidovaný, v tomto proste... 

 

p. primátor Michal Domik 

Poprosím pána zástupcu o bližšie informácie, alebo ešte dáme priestor pani Ing. Erike 

Leskovjanskej. Nech sa páči. Prosím zapnúť ju. Ide vám? 

 

p. Ing. Erika Leskovjanská 

Áno ide už. Ja nepoznám softvér, ktorý umožňuje takúto centrálnu evidenciu. Neviem, či sú na 

to iné účtovné softvéry. Ale môžem vás ubezpečiť, že inventúra sa robí každoročne, takže máme 

presný zoznam pohľadávok, za ktoré jednotlivé odbory, alebo či už moduly sú spísané. Každý 

zodpovedá za svoje veci. Čiže napr. daňováci vyzývajú v zmysle zákona o dani svoje 

pohľadávky v takom rozsahu, ako majú. To isté sa týka vymáhania pohľadávok zo zmlúv 

a z faktúr, že my ich si vyvolávame po vlastnej línii. V prípade, že nereaguje, máme na to 

vypracovanú smernicu, v tom, vtedy až postupujeme na právny odbor. A už potom ďalej aký 

postup rieši, akým postupom to rieši právny odbor, že tam došlo k nevymáhaniu, to už ja za to 

nemôžem. Ale môžem povedať za to, že všetky pohľadávky máme spísané dopodrobna, 

menovite viem presne kto koľko dlží. To sa každý rok inventarizuje. Preberáme to aj na 

inventarizačnej komisii, zástupca to môže potvrdiť, že aj toho roku sme to riešili, preberali 

s tým, že sa to vymáha po stránke referentov, kým sú tie pohľadávky na ich odboroch. Už potom 

ďalej, keď sa to postúpi, keď nereagujú na druhú výzvu ten dlžník, postupujeme na právny 

odbor a tam sa to či hromadí, či nestíhajú ja to už neviem sa k tomu vyjadriť. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ja môžem ešte na doplnenie, že predtým sme platili exekútorom a právnikom ročne 30-40 tisíc. 

Bol rok, keď bolo to aj 70 tisíc. Tak sme sa rozhodli, aby sme tieto peniaze usporili 

a chvalabohu, že vyšiel aj zákon, že máme aj dajaké páky a to zadržanie vodičského preukazu 
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ak si to budeme robiť. Takže právny odbor, klobúk dole, koľko práce teraz robí miesto, a koľko 

finančné, finančné hej, hej, hej. Ale aj na právnom je exekúcie robia. V spolupráci. Dobre 

v spolupráci. Dobre. Takže v spolupráci s finančným. Chválim, že koľko finančných 

prostriedkov usporili pre mesto v priebehu minulého roku a tento rok. Nech sa páči pán 

zástupca ešte doplniť. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

Ja len trošku na dovysvetlenie. To neznamená, že tu nám neplatí registratúra a že máme nejaké 

spisy, ktoré voľne lietajú. Práve naopak. Sú a sú pri tých referentoch tie spisy sa nestratia. Len 

možno tá systémovosť, ktorú tu pán kolega Balázs načrtol, tak áno na tejto potrebujeme 

popracovať, aby to, aby ten systém fungoval tak, že keď to odíde z referenta na odbore 

finančnom, tak na odbore právnom sa po určitej dobe tomu začne v určitej postupnosti tomu 

venovať ten človek. Takže je to systémová chyba, na ktorej pracujeme a ktorú odstránime. Asi 

toľko. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Kuhn nech sa páči. 

 

p. poslanec Bc. Ivan Kuhn, MA  

No moja otázka smerovala k tomu, že máme tu nejaký informačný systém, ktorý nebol práve 

lacný, každý rok dáme dosť veľa peňazí do informatizácie. A potom zistíme, že vlastne máme, 

máme nejaký zvláštny systém, ktorý má moduly, ktoré nie sú prepojené a inventúru robíme raz 

za rok. Akože v dnešnej dobe by som čakal, že takéto veci proste už sú proste online a že tie 

systémy sú prepojené. A proste stačí naťukať jedno meno a ten systém ten všetko vyhodí. 

A netreba robiť inventúry, pretože vieme, vieme v reálnom čase, že k dnešnému dňu kto má 

aké, vieme to spočítať hej. Že nemôže sa stať, že niekto niekde nejakej pohľadávke nevenuje 

pozornosť, lebo je to, lebo je to len 100 eur. Ale ten človek proste dl...alebo tá firma dlží 100 

eur tu, 100 eur tam a dohromady je to nejakých tisíc. A to už potom možno by bolo akože malo 

zmysel začať vymáhať a nie čakať na najbližšiu inventúru o rok. Ale to je skôr otázka toho, že, 

že proste spýtať sa tej, tej firmy. Pýtam sa preto, lebo bol som minulý týždeň, pred 2 týždňami 

na konferencii o informatizácii verejnej správy a proste tam sa predstavujú všelijaké 

komplikované, zložité systémy. Čo všetko už pomaly umelá, umelá inteligencia bude pracovať 

a proste my tu sa potkýname na takých veciach, ktoré mi pripadajú, že hej hodím to do googla 

a nájde mi to a tuná je akože, že 6 oddelených, 6 oddelených vyhľadávačov. No dobre. Len tak 

ma to zaujalo, že. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Keď môžem ešte ja. Chcel by som vás upokojiť. Presne zato sme tie systémové chyby, ktoré 

sú, vidíte, že sme ich našli a hľadáme ich. Hej. A presne aj tá systémová chyba, ktorou bola 

obchádzanie proste to trvalý pobyt a takto v meste, čo robíme tú kartu Rožňavčan. Hej takže to 

je presne tak, že ten systém bude spoloč...keď bude sa dakomu tá karta vydávať, tak musí mať 

zaplatené dane, poplatky za smeti, všetko. Takže ten systém bude spolupracovať so všetkými 

systémami. Takže pracujeme na tom, aby sme už mali. Nemôže potom, že má zaplatené dane 

a budeme tú kartu posielať cez 5 odborov, alebo vlastne cez ostatných, či má všetky tieto dane. 

Ale bude to spoločné. Vygeneruje, že áno má dlžobu, bude upozornený, nemáte zaplatené 

smeti, dávajte pozor. Budú, budú aj mailové schránky, kde dostanú upozornenia, že máte 

zaplatiť daň za psa, nemáte zaplatenú daň za psa, nemáte zaplatenú daň za byt. Takže ten systém 

bude tak generovať. A aj upozornenia chceme urobiť, aby takto už bolo, aby boli zvýhodnený 

tí, ktorý platia dane. Samozrejme hlavne kvôli tomu je tá karta Rožňavčan. S faktickou ešte pán 

zástupca, alebo len náhodou? Jaj. Prepáčte, pán náčelník nech sa páči. 
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náčelník MsP Ing. Róbert Hanuštiak  

Pekný deň všetkým prajem. Len na otázku pána poslanca k parkovacej politike. Systém 

CoraGeo to umožňuje. Pokiaľ sme tvorili návrh tej parkovacej politiky, tak ja som osobne 

konzultoval každé takéto alternatívy s prevádzkovateľom s Ing. Valkom, ktorý to konzultoval 

s vývojármi a v rámci parkovacej politiky systém priamo upozorní na to, že daný človek je 

dlžníkom voči mestu. Takže systém to umožňuje, len možno nebola doteraz taká požiadavka 

na túto funkcionalitu. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem. S faktickou pán zástupca. 

 

p. poslanec Mgr. Michal Drengubiak 

No najprv sa vrátim k tomu, čo, čo tu zaznelo, že čakáme na inventúru a potom vymáhame. To 

nie tak funguje. Pri inventúre si to zosumarizujeme, to neznamená, že čakáme. A áno, 

potvrdzujem, že sme rokovali s Corou, s pánom inžinierom s tým, že oni tieto systémy aplikujú, 

resp. implementujú už v iných mestách, kde parkovacia politika funguje. Kde v podstate takéto 

systémy zavádzajú už po celom Slovensku. Takže majú s tým skúsenosti. Je to tak ako všetko 

informatizácia v procese. A myslím, že keď majú skúsenosti aj z iných miest, tak že to nebude 

problém. V podstate tým, že je to v plne kompatibilné aj s tým našim, tak to bude aj lacnejšie, 

aj efektívnejšie. Ďakujem. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujem pekne. Pán poslanec Balázs náhodou? Bol ste ešte zapnutý. Ešte zo začiatku, tak som 

aj sledoval. Dobre. Ďakujem pekne. Nikto sa nehlási do diskusie. Uzatváram diskusiu. Prečítam 

návrh na uznesenie. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave berie na vedomie Správu z kontroly 

vymáhania pohľadávok mesta Rožňava, okrem daňových pohľadávok za roky 2021 -2022. 

Prosím hlasujme. Ďakujem veľmi pekne pani hlavná kontrolórka. 

Za 8 poslancov, proti 0, zdržalo sa 0 poslancov. 

 

Posledným bodom dnešného MZ je Diskusia 

Nech sa páči páni poslanci. Som preskočil bod hej? Jasné. Ospravedlňujem sa.  

 

Takže ďalším bodom programu dnešného zasadnutia MZ sú Podnety pre hlavnú kontrolórku 

Nech sa páči otváram diskusiu. Nikto sa nehlási. Uzatváram diskusiu. 

 

Posledným bodom dnešného MZ je Diskusia 

Nech sa páči. Pán poslanec Kobezda nech sa páči. 

 

p. poslanec Mgr. Róbert Kobezda, DIS.art. 

Ďakujem veľmi pekne. Ako predseda kultúrnej komisie vás srdečne pozývam 01. júna na 

Gemer Gastrofest, na festival kulinárskeho umenia a tým vlastne sa otvorí aj Rožňavské 

kultúrne leto. Takže vám prajem nádherné leto a vidíme sa na námestí 1. júna, kto môže.   

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. A keď ja môžem ešte vážení páni poslanci vás pozvať, aby sme si 

pozreli tie chodníky ako sa opravujú. Dneska sme skončili skôr. Takže končíme už teraz 

o 12.20, čo zvykneme do tretej. Ja si myslím, že určite nájdeme si pol hodinku, aby sme sa 

všetci presunuli na Juh, kde sa opravujú chodníky, aby ste videli vy to priamo ako to funguje. 

A zároveň tak isto aj na obed vás potom pozývam na spoločný obed. Aby sme spoločne tak isto 
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vychádzali ako doteraz, aby sa upevnili naše vzťahy. A týmto pádom ja ukončujem a dávam 

diskusie aj ďalším. Len toľko som chcel. Len ešte ma predbehol pán Beke. Určite niečo pekné 

vám povie. Ako už my vieme, že... a ja sa pripájam k pánovi Bekemu, lebo viem presne, čo ide 

povedať. Nech sa páči pán poslanec Beke. 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

To nie je isté. 

 

p. primátor Michal Domik 

Nie. Dobre tak... 

 

p. poslanec Zoltán Beke 

Ďakujem pekne za slovo. Oslovili ma obyvatelia z Ulici krásnohorskej a sa pýtajú, že kedy 

bude venovaná pozornosť úpravy, resp. asfaltovaniu časti ulice, o ktorej na predošlom 

zastupiteľstve hovoril pán Landori. Odvtedy prebehol pol druha mesiaca. Medzitým boli aj 

lejaky a ulica je veľmi ťažko prejazdná, keďže sú tam ryhy skoro 30 cm. To bolo asi jedno. 

Potom druhé v mene Rožňavčanov chcel by som pochváliť mesto ako aj technické služby 

týkajúce sa skrášľovania mesta s výsadbou kvetín a krovín. A mne najviac ako o čom som 

rozprával už dlhé, dlhé môžem povedať aj desaťročia, že kolo Francišky boli vysadené tie 

krovy, kroviny, ktoré zabránili ako len krásnemu vzhľadu záhrady ruží. Teraz tento rok tie kríky 

boli ako len vyrúbané a keď niekto príde na námestie, tak hneď ich čaká pohľad krásnych ruží 

pri soche Francišky čo hneď lepšie, hneď dôjde majú ľudia ako len lepší pocit z celého mesta, 

keď v takejto kráse vidia mesto. A keďže máme asi, asi posledné zasadnutie MZ pred 

prázdninami takže by som chcel všetkým žiakom, pedagógom, pracovníkom škôl popriať veľmi 

dobré a užitočne využité prázdniny, aby potom v zdraví sa vrátili ako len do, do priestorov škôl 

v septembri.  

Mivel hogy az utólsó  ulésunk van a nyári szunet elót, ezért szeretnék minden gyermeknek, 

minden iskola kotelezó gyereknek, óvódásnak, tanítónak, alkalmazotnak, az iskolai 

alkalmazotnak nagyon kellemesen eltĺtott nyári szunetett, hogy asztán egészségben, eróben, 

vissza térjenek szeptemberbe mind anyijan az iskolai padogban, az iskola élupetébe, koszonom. 

Ďakujem pekne. 

 

p. primátor Michal Domik 

Ďakujeme veľmi pekne. Asi na tú poslednú vetu som tak rozmýšľal, že vy tak seriózne, tak 

krásne poviete stále, že ako pekné prázdniny, aby deti prežili. Aj hocijaký sviatok keď tak na 

to si spomeniete. Ale čo sa týka ešte predošlej správy, alebo žiadosti. Tak áno nefungujeme, tak 

musím upozorniť, či to dal tak niekto na facebook, že ako vyzerá cesta. Veľmi radi by zo srdca 

by všetci poslanci chceli hneď nabehnúť a do týždňa opraviť. Sú tu aj nejaké dôvody, ktoré 

cesty boli naplánované takže môžem povedať, že najprv tá najstaršia cesta, ktorá už 30 rokov 

nebola opravená a môžete si ju taktiež pozrieť a to je Ulica zlatá. Bude celá opravená cez 

prázdniny, keď jej začnú prázdniny. Takže začne sa pracovať na Ulici zlatej. Tak isto keď 

prejdete sa na Špitálskej, pri čurgove tzv., takže tam je tak isto v dezolátnom stave a je to veľmi 

frekventovaná. A čo sa týka tak isto toho územia, kde je Strmá, kde je Cintorínska tak tam 

budeme robiť Klobučnícku ulicu. V každej obl...v každom dajakom obvode robíme stále dajakú 

cestu. Neskáčeme, že len na jednom mieste. Stále skáčeme tak, aby všade aspoň jednu cestu 

sme pravidelne opravili. A verím tomu, že do dajakých 6, 7, 8-mich rokov by sme to mali 

všetko, celé mesto opraviť. Takže sa ospravedlňujeme, že nevieme všade opraviť tie cesty, ale 

robíme maximum. Aj na tento rok bolo vyčlenených vyše 700 tisíc na opravy cesty, čo si 

myslím, že to je rekordná suma, ktorá vlastne ešte tu nikdy nebola na opravy cesty. A budúci 

rok chceme pokračovať, lebo vidíme, že to je urgentne potrebujeme opraviť všetky cesty 
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v našom meste, aby ľudia mali komfortnú cestu. A taktiež podrákošskú budeme opravovať ešte 

tento rok. Takže týmto sme....ešte poprosím ešte ma, aby som neuzatváral hneď diskusiu. Aby 

som nemal posledné slovo. Ešte máme diskusiu. Nikto sa nehlási do diskusie. 

 

Týmto sme program dnešného MZ vyčerpali ďakujem vám, vám všetkým za pozornosť 

a prajem vám ešte príjemný zvyšok dnešného dňa a príjemné dovolenkové obdobie všetkým 

ľuďom, ktorí sa chystajú na dovolenku. A hlavne deťom krásne prázdniny prajeme všetkým. 

A nesmiem zabudnúť celému MsÚ, všetkým organizáciám poďakovať za doterajšiu prácu, 

ktorú odviedli v prospech nás, občanov mesta. 

 

 

 

 

Mgr. Michal   D r e n g u b i a k     Michal  D o m i k  

zástupca primátora mesta     primátor mesta 
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